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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
9/2014. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
 
Készült: 2014. április 24-én 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1) Tájékoztató a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ vezetője 
132/2014.(IV.24.) sz. határozat; 133/2014.(IV.24.) sz. határozat 

 
2) Tájékoztató a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ Egyeki 

telephelyének működéséről 
Előadó: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 
134/2014.(IV.24.) sz. határozat 

 
3) Egyeki Hírmondó felelős kiadójáról döntés 

135/2014.(IV.24.) sz. határozat; 136/2014.(IV.24.) sz. határozat 
 
4) Tájékoztató a Mentőállomás működéséről 

Előadó: Mentőállomás vezetője 
 137/2014.(IV.24.) sz. határozat 
 

5) Polgármesteri jelentés 
138/2014.(IV.24.) sz. határozat 

 
6) Kérdések, interpellációk 

 
7) Egyebek 

1) „A mezőgazdasági mintaprojektben megtermelt zöldségek értékesítésére irányuló 
megállapodás” 
139/2014.(IV.24.) sz. határozat 

2) Egyeki Szöghatár Kft. Alapító Okiratának módosítása a Civil tv. és a Ptk. 
változásai miatt 
140/2014.(IV.24.) sz. határozat; 141/2014.(IV.24.) sz. határozat 
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3) Tolmács alkalmazás költségének megkérése 
142/2014.(IV.24.) sz. határozat 

4) Előirányzat módosítások 
143/2014.(IV.24.) sz. határozattól - 146/2014.(IV.24.) sz. határozatig 

5) Fejlesztési célú hitel felvétele:  
- betonelem gyártó csarnok árazott költségvetésének valamint engedélyezési 

tervdokumentációjának elkészítésére 
147/2014.(IV.24.) sz. határozat 

- műfüves labdarúgó pálya pályázati terveinek elkészítésére 
148/2014.(IV.24.) sz. határozat 

- Egyek településen alacsony vételáru ingatlanok vásárlására 
149/2014.(IV.24.) sz. határozat 

6)  „Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása” c. pályázat kivitelezőjéről 
döntés 
150/2014.(IV.24.) sz. határozat 

7) Környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatok elbírálása 
151/2014.(IV.24.) sz. határozat; 152/2014.(IV.24.) sz. határozat 

8) Tervezési ajánlatok kegyeleti park és egyéb közterületek kialakítására 
153/2014.(IV.24.) sz. határozat; 154/2014.(IV.24.) sz. határozat 

9) Egyeki SBSE-vel kötött szerződés felülvizsgálata 
155/2014.(IV.24.) sz. határozat 

10) Tájékoztatás az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány döntéséről 
156/2014.(IV.24.) sz. határozat 

11) Pályázat benyújtása „Polgárőr község” cím elnyerésére 
157/2014.(IV.24.) sz. határozat 

12) Előterjesztés a Fonyódligeti Gyermeküdülő további hasznosítására 
158/2014.(IV.24.) sz. határozat 

13) Határozati javaslat a Fő. u. – Fő tér kereszteződésben lévő STOP tábla 
lecserélésére 
159/2014.(IV.24.) sz. határozat 

14) Bérlettámogatásról döntés 
160/2014.(IV.24.) sz. határozat 

15) Asszisztensek támogatási kérelme vérvételi feladatok finanszírozására 
161/2014.(IV.24.) sz. határozat 

16) Közterület elnevezése iránti kérelem 
162/2014.(IV.24.) sz. határozat 

17) A templomkertben található II. világháborús szovjet katonai emlékmű eltávolítása 
163/2014.(IV.24.) sz. határozat 

18) Novákné Töviskes Annamária pedagógus kérelme 
164/2014.(IV.24.) sz. határozat 

19) Mihály Attila Hit Gyülekezete lelkészének kérelme 
165/2014.(IV.24.) sz. határozat 

20) Gyalázka Bt. ingatlanjainak megvételre való felajánlása 
166/2014.(IV.24.) sz. határozat 

21) Egyek, Deák F. u. 87. sz. alatti ingatlan térítésmentes felajánlása 
167/2014.(IV.24.) sz. határozat 

22) Ohat ÁG 13/8. sz. alatti ingatlan térítésmentes felajánlása 
168/2014.(IV.24.) sz. határozat 

23) Tasi Istvánné kérelme lakásfelújítás támogatására 
169/2014.(IV.24.) sz. határozat 
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24) Felterjesztés a rendőrök munkájának elismeréseként 
170/2014.(IV.24.) sz. határozat 

25) A Kisperegi templom helyreállításához támogatás biztosítása 
171/2014.(IV.24.) sz. határozat 

26) Sándor László kérelme 
172/2014.(IV.24.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 7 képviselő 
jelen van. Hajduné Holló Katalin és Dr. Hegyesi Kálmán képviselő munkahelyi elfoglaltság 
miatt nem tud részt venni az ülésen. Mivel Csepreginé Kocsis Nóra jegyző nincs jelen az ülésen 
a törvényességet Bóta Barbara aljegyző képviseli. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács Sándorné és Gál-Szalai Erika 
képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendi pontok tárgyalásánál a távolabbról érkező vendégeket érintő napirendeket veszik 
előre.  
 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1) A Kisperegi templom helyreállításához támogatás biztosítása 
2) Sándor László kérelme 

 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, az érkező 
vendégek sorrendjét követve, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 

 
 

1) Tájékoztató a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ vezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a Balmazújvárosi Kistérség 
Humán Szolgáltató Központ 2013. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról szóló tájékoztatót.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A tájékoztatóval kapcsolatban mindenképpen szeretné elmondani, hogy ez egy jogszabály 
általi kötelezettsége a Képviselő-testületnek. E kötelezettségnek május 31-ig kell eleget tenni. 
Neki sajnos nem volt ideje ezt a tájékoztatót összeállítani, viszont a gyermekjóléti része 
elkészült, amit elfogadásra javasol a Képviselő-testület részére. A többi részét pedig a május 
végi testületi ülésen javasolja tárgyalni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Amit a múltkor is elmondott, azt szeretné egy kicsit erősíteni ezen a fórumon, a nyilvánosság 
előtt is. Ő is azt támogatja, hogy egy gyereknek a legjobb helye a családon belül van, az a 
legjobb, hogy ha a családi szeretet melegében nő fel, de ugyanakkor az is elfogadhatatlan a 
mai világban, hogy vannak olyan gyermekek, akik a „család szeretetét” úgy élvezik, hogy 
nincs otthon ágy, nincs ágyneműjük, nincs a hűtőben semmi, nincs fürdőszobájuk és ilyen 
körülmények közül kell iskolába járniuk. Azt gondolja, hogy ez a mai világban 
megengedhetetlen. Azt kéri, hogy ha ilyet feltárnak, akkor azt egyrészt jelezzék felé is, illetve 
ameddig a szülő nem tudja biztosítani a gyermek számára az elvárható minimumot, a gyereket 
emeljék ki a családból, amikor biztosítja a szülő, akkor kerüljön vissza.  
 
Kéri, hogy aki a Szociális bizottság álláspontját támogatja és elfogadja a tájékoztatót, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
132/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2013. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy az Önkormányzat által 2013. év folyamán végzett gyermekvédelmi és 
gyermekjóléti feladatok ellátásról szóló tájékoztatót a 2014. május 29-én tartandó soros ülésén 
tárgyalja meg és értékelje a Képviselő-testület. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
133/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat által 2013. év folyamán végzett gyermekvédelmi és 
gyermekjóléti feladatok ellátásról szóló tájékoztatót a 2014. május 29-én 
tartandó soros ülésén tárgyalja meg és értékelje a Képviselő-testület. 
 
Határidő: 2014. május 29. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

 
 
2) Tájékoztató a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ Egyeki telephelyének 

működéséről 
Előadó: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a Balmazújvárosi Kistérség 
Humán Szolgáltató Központ Egyeki Telephelyének működéséről szóló tájékoztatót. 
 
A Bizottság köszönetét fejezi ki a Humán Szolgáltató Központ dolgozói felé az áldozatos 
munkájáért. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ Egyeki telephelyének működéséről 
szóló tájékoztatót. 
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
Ő is megköszöni a Képviselő-testületnek azt a fajta hozzáállását, amellyel segítette az 
intézmény munkáját. Ugyanis, amikor ő átvette az intézmény vezetését, akkor még szakmai 
létszám hiánnyal küzdött az intézményük és ezt évről évre sikerült úgy beterjeszteni a 
Képviselő-testület elé, hogy ez meghallgatásra került és elérték azt, hogy ebben az évben már 
majdnem megvan az a szakmai létszám, amelyre szüksége van az egyeki telephelynek. 
Természetesen a tárgyi feltételekben is próbálnak megfelelni a jogszabályi előírásoknak, 
azonban itt inkább a helyhiány az, amivel küzdenek, még a mai napig is. 2014. december 31-
ig van ideiglenes működési engedélye a telephelynek. Polgármester úr kérésére utána járt 
ennek a dolognak és még két évvel meg lehet ezt hosszabbítani. Tehát, ha a pályázat, ami 
beadásra került, kedvezőtlen elbírálásban részesül, akkor is tudnak még 2 év ideiglenes 
működési engedélyt kérni a Kormányhivataltól. Természetesen ennek is van egyszer vége, 
tehát bizonyos időn belül ezeket a feltételeket teljesíteni kell. Addig is megpróbálják úgy 
megoldani a feladataikat, hogy a szűkös körülmények ellenére is, minden ellátott számára 
megfelelő legyen. 
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Az előző napirendhez tartozik, hogy a Gyermekjóléti és családsegítő szolgálat ma kapta meg a 
jogerős működési engedélyt arra vonatkozóan, hogy átköltözhet a Fő u. 2. sz. alá. Úgyhogy ez 
a szolgáltatási rész át fog költözni, remélik, hogy minél hamarabb elkezdhetik az új 
intézményrészben a munkát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Beadták a pályázatot a bentlakásos idősek otthonának 10 férőhellyel történő kapacitás 
bővítésére. Összességében van egy kis előrelépés. Először elutasították a pályázatot ilyen-
olyan formai hiányosság miatt, most 1 évvel később jött egy levél, hogy ezt felülvizsgálták és 
megállapították, hogy még is rendben van a pályázat, megfelel a kritériumoknak és várakozó 
listán van. Utána telefonált, be sem kapcsolták a megfelelő illetékesekhez, de elmondta, hogy 
ha nem intézkednek, nem fogadják be a pályázatot, akkor pert indít az önkormányzat ellenük, 
mert olyan valótlan dolgokra hivatkoztak a pályázat elutasításakor, ami szerinte 
elfogadhatatlan. Az önkormányzat körülbelül 3 millió Ft-ot tett bele a pályázatba. 
 
Kéri, hogy aki egyetért a bizottságok álláspontjával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
134/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ Egyeki 
Telephelyének működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
3) Egyeki Hírmondó felelős kiadójáról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy mivel forrás 
nincs a felelős kiadói posztra, olyan megoldást keressenek, ami többletforrást nem igényel, és ezt 
a következő ülésre terjesszék elő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Időközben egyeztetett Soltész Gáborral, tájékoztatta a bizottság döntéséről. Soltész Gábor 
elmondta, hogy erre az évre, el tudja vállalni teljesen ingyen és bérmentve, ha megbízzák 
ezzel a feladattal. Ez egy kicsit felülírja a bizottság döntését, az anyagiakra nem kell külön 
tekintettel lenniük. Megköszöni Soltész Gábornak, hogy ezt a felajánlást megtette.  
 
Érdekességként behozta a testületi ülésre a Csegei körkép című újságot. Felolvassa a 
következő részt: „Kiadja: Tiszacsege Város Önkormányzata 4066 Tiszacsege, Kossuth u. 5. 
szám. Megjelenik: havonta, Felelős kiadó: Tiszacsege Város Önkormányzata Polgármesteri 
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Hivatala 4066 Tiszacsege, Kossuth u. 5. Felelős szerkesztő: Dobszai Dóra” 
 
Kérdezi a Képviselőket, hogy a felajánlás tükrében hogyan látják a dolgot? Elmondta a 
bizottsági ülésen is, és itt is kihangsúlyozza, hogy ha Soltész Gábort megbízzák ezzel a 
feladattal, akkor egy-két új rovat indítását tervezi és az egyházi terjedelmet szeretné, ha 
bekorlátoznák 1 A4-es oldalra, figyelembe véve a lakosság vallási összetételét. 
 
Vigh József képviselő:  
A bizottsági ülésen a forráshiányon kívül egyéb problémák is felmerültek. Nincs tisztázva, 
hogy ki lesz a felelős szerkesztő? Most Széles Szilvia van felelős szerkesztőnek megnevezve 
az impresszumban. Ezt is tisztázni kellene a következő testületi ülésen. A kiadásért Soltész 
Gábor fog felelni, viszont fel van tüntetve az impresszumban a felelős szerkesztő is. Kell 
felelős szerkesztő is, aki a tartalmi részéért felel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ahogy el is mondta, ez a következő testületi ülés témája. Most egyelőre koncentráljanak arra a 
célra, amit kitűztek maguk elé, és a felelős kiadóról döntsenek.  
 
Soltész Gábor pályázó: 
Elnézést kér, hogy a bizottsági ülésen nem tudott részt venni, mert dolgozott. Polgármester 
úrral beszélt és pár mondatot elmondott neki és szeretné a szavazás előtt elmondani, nehogy 
utána esetleg rosszul essen bárkinek. Beleesett a Hírmondó ugyanabba a csapdába, amibe az 
önkormányzati lapoknak a döntő többsége. Nyílván az önkormányzat anyagi támogatásával 
létrejön egy újság és az önkormányzat úgy gondolja, hogy ez az újság nem szól másról csak az 
önkormányzatról. Ez egy picit fura dolog, mert a tájékoztatás, a tájékozottsághoz való 
hozzáférés, minden állampolgárnak a joga. Úgy gondolja, hogy egy helyi újságban nincs helye 
„Szebb jövőnek és Dicsértessék a Jézus Krisztusnak”. Egy ilyen újságnak a semlegességére 
több mint kínosan kell ügyelni. Inkább legyen sokkal inkább tájékoztató jellegű. Nyílván 
rosszul esik, ha van 16 oldal és 12 oldalra nem tudnak tartalmat találni, de ezt meg lehet 
oldani. Új falugazdász van, azt gondolja, hogy egy-egy rovatot meg lehetne indítani, akár 
kiskerti tanácsokat lehetne adni az aktuális hónapra. Lehetne „Akikre büszkék vagyunk” 
rovat, vagy piacgazdaság rovatot. Sok mindent lehetne, de tényleg a legutolsó számban a 3 
oldalas egyházi rovat, szerinte túl sok volt. Nyílván a legfontosabb dolog az, hogy a 
képviselők ebben objektíven tudják tájékoztatni lakosokat, de egy ilyen újságban ugyanakkora 
teret kell adni az olvasói véleményeknek is. 21. század van, azt gondolja, hogy a község 
honlapján meg kell oldani azt a lehetőséget vagy akár úgy, hogy külön oldala legyen a 
Hírmondónak, tehát lehessen elektronikus úton az olvasóknak, az itt lakóknak 
visszajelzéseket tenni, vagy elektronikus úton eljuttatni cikket, vagy hozzászólást. Nagy 
valószínűséggel ez hamarabb megtörténik, mint hogy ha valaki személyesen behozná. Ezekre 
oda kell figyelni és szerinte akkor lehet egy tartalmasabb újságot szerkeszteni, kiadni.  
 
Megérkezett az ülésre Csepreginé Kocsis Nóra jegyző és Szekeres Zsuzsanna közgazdasági 
irodavezető. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő sem akarja, hogy félre értés legyen. Nem azt mondja, hogy ne legyen benne egyházi rovat. 
Azokat a cikkeket, amiket Plébános úr megfogalmaz a családvezetésről, életmódi tanácsok, 
ezeket teljesen jónak gondolja. Arra kell törekedni, hogy figyelembe véve a lakosság 
összetételét, 1 oldal legyen. Magáról is tudja, hogy ami sokkal hosszabb, azt az ember néha el 
sem kezdi olvasni. 
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Vitéz Zsolt képviselő:  
Nem ismeri a Tiszacsegei újságot, de úgy látja, hogy minőségileg is jobb, mint az egyeki.  
Akár ez irányban is lehet, hogy érdemes lenne tájékozódni, hogy mennyi többletköltséget 
jelentene, ha kicsit többen adnának a külcsínre.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha Soltész Gábor személyét megszavazzák, akkor tekintse feladatának, hogy ezt körbejárja. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Szeretné megkérdezni, hogy mit ért az alatt, hogy az olvasói vélemény kerüljön az újságba? 
 
Soltész Gábor pályázó: 
Azt gondolja, hogy egy településen ahol lakik 5500 ember az, hogy nincs valakinek 
véleménye a közélettel kapcsolatban, vagy olyan építő javaslata, amit nagyobb terjedelemben 
is érdemes megosztani, azt szinte kizártnak tartja. Miért ne lehetne például a havi Képviselő-
testületi ülés összefoglalójával kapcsolatban véleménye, olyan véleménye, amit meg mer 
osztani a nyilvánosság előtt. 4 és 6 szemközti véleménye nagyon sok embernek van. Egyszer 
el kell jutni a társadalomnak, a demokráciának arra a szintjére, amikor a véleményét meg meri 
osztani másik 5000 emberrel. Ő erre gondolt. 
 
Holló János alpolgármester:  
Gyakorlatilag egy fórum alakulna ki, oda-vissza adok-kapok alapon. Nem erről szól, ez az 
önkormányzati lap. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Nem oda-vissza véleményről szól, hanem az önkormányzat életét írják le és aztán az olvasó 
megtalálja majd, hogy hol írja le véleményét. Akkor mindenki ebbe az újságba fog írni, idáig 
ne jussanak el. Az Egyekért Egyesület honlapján lévő fórumhoz úgy is leírják a véleményüket. 
Ez ne ahhoz hasonló legyen. 
 
Soltész Gábor pályázó: 
A kommunikáció mindig kétirányú. Ez az egyik, a másik, hogy olyan még sehol nem volt, 
hogy ne lehessen egy olvasónak véleményt formálnia. Ezek szerkesztett, moderált 
formátumban meg kell, hogy jelenjenek. Nyílván érti, hogy mire gondol, de azt gondolja, 
hogy amikor csak egy irányba kommunikálnak, azt úgy hívják, hogy szócső. Amikor nem 
kíváncsiak a munkájuk véleményére, amit esetleg nagy nyilvánosság előtt is mernek vállalni, 
akkor abban hiba van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Például a Hajdú-Bihari Naplóban, vagy a nagyobb lapokban is vannak olvasói visszajelzések. 
Ezt úgy kell elképzelni, hogy bemegy körülbelül 100 levél, és abból kiválogatják, hogy 
melyek azok, amelyek a közt érdekelhetik.  Amennyiben olyan lakossági vélemények 
megjelennek, melyek tényleg a közérdeket szolgálják, akármilyen szempontból is a közösség 
egy kicsit is előrébb van vele, akkor igen, jelenjen meg. De ha valaki egy kicsit bódult 
állapotban összeír egy rakás „baromságot”, arra nem kíváncsi senki. Ezt nem szeretnék 
olvasni, de feltételezi, hogy Soltész Gábor ezeket ki fogja szűrni. 
 
Soltész Gábor pályázó: 
Ő is erre gondolt. Nem arra gondolt, hogy ha valaki ócsárol, hanem arra, hogy ha valakinek 
építő jellegű javaslata van, ami a köz számára érték, azt meg kell jelentetni, az összes többit 
nem.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem szeretné, ha arra a szintre süllyednének, ami az Egyekért Egyesület honlapján van, ahol 
van egy beírás, hogy a Jegyzőnek, a Polgármesternek és az összes képviselőnek vágják le a 
lábát. Ez már uszítás. Ha ő lenne ott tiszteletbeli elnök, nem engedné meg, hogy ilyen dolgot 
írjanak. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Örül, hogy Soltész Gábor felajánlotta szolgálatait az újságot tekintve. Úgy tudja az eddig 
elvégzett munkái kapcsán, hogy nagyon precíz, aprólékos. Úgy gondolja, hogy ebben az 
újságban is ki fog teljesedni. Arra nyílván oda figyelnek, hogy ne legyen oda-vissza csata az 
olvasói véleményeket tekintve. Ahogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő társa szokta emlegetni 
az ingyen munka soha nem jó, ezért azt mondaná, hogy majd év végén valamivel kárpótolják. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Volt egy bizottsági javaslat, azon a maga részéről átlépne, mert Soltész Gábor javaslatai azon 
túlhaladtak. Javasolja, hogy erre az évre megbízási díj nélkül bízzák meg Soltész Gábort az 
Egyeki Hírmondó felelős kiadói feladatainak ellátásával. 2014. december 31-ig és utána 
vizsgálják felül ezt a döntést. Azzal is egyetért, amit Gál-Szalai Erika képviselő elmondott, 
hogy a teljesen ingyen munkának legtöbbször nincs becsülete. Ebből a helyzetből kijöhetnek 
úgy, hogy az egész település nyerjen, ha egy kicsit is tudják az Egyeki Hírmondó színvonalát 
emelni. 
 
Kéri, hogy aki az elhangzott javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
135/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Hírmondó felelős kiadói feladatainak ellátásával Soltész 
Gábort (4069 Egyek, Tisza u. 45.) bízza meg 2014. december 31-ig.  
 
Megbízási díjat erre az időre nem biztosít. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az Ügyrendi Bizottság javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy Soltész Gábor vizsgálja felül az alapszabályt, és a szerkesztő személyéről, és a 
felelős szerkesztő és felelős kiadó közötti feladat megosztásáról a következő ülésen 
döntsenek. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
136/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Hírmondó alapszabályát felül kell vizsgálni.  
 
Képviselő-testület a soron következő ülésén dönt a felelős szerkesztő 
személyéről és a felelős szerkesztő és felelős kiadó közötti feladat 
megosztásáról. 
 
Határidő: 2014. május 29. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Soltész Gábor 
 
 
4) Tájékoztató a Mentőállomás működéséről 

Előadó: Mentőállomás vezetője 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Szociális Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a Mentőállomás működéséről 
szóló tájékoztatót. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Kifejezetten köszöni, hogy power point-ba kapták meg a beszámolót. Sokkal áttekinthetőbb, 
és vizuálisan jobban megmaradnak az adatok is. Köszöni, hogy belefektették az energiát és 
javasolná, hogy akinek lenne szabadideje az az elkövetkezendőkben inkább így csinálja meg a 
beszámolókat.   
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Igen, a bizottság is nagyon értékelte. A bizottsági ülésen is elmondták. 
 
Holló János alpolgármester: 
Sajnálja, hogy Árgyelán Dóra nem tud itt lenni. Ő nem csak a power pointnak örült, hanem 
hogy végre vette a fáradságot és statisztikákat gyűjtött, és szépen szemléltette diagramokkal. 
 
Vigh József képviselő:  
Ne várják el, hogy power pointban adják be ezután a tájékoztatót, mert jóval bonyolultabb az 
elkészítése. Túlzott igényeket ne támasszanak. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ő is nagyon örült neki és tetszett a power point bemutató és igazából nagyon jól átlátható a 
beszámoló, egyetlen egy gond van vele, hogy nagyon nagy a mérete és, ha mindenki ilyen 
formában fogja elküldeni a beszámolót, akkor egyszerűen képtelenség lesz feltölteni és 
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elküldeni, úgyhogy ne bátorítsák az embereket, hogy ilyen formában küldjék meg a 
beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a tájékoztatót tudomásul veszi, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
137/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Mentőállomás működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
5) Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Zajlik a településen a rekultiváció. Továbbra is kéri a lakosság türelmét, mert ezek az autók, 
ha lassan mennek, ha gyorsan mennek olyan nagyok, hogy mindenképpen kellemetlenséget 
jelentenek a település lakosságára nézve, főleg a kerékpárosokra. A múltkor még azt is 
feltárták, hogy nem fedték le ponyvával az autót és kérte a rendőröket, hogy a térfigyelő 
kamerával ezt figyeljék, és külön figyelmet fordítsanak arra, hogy lehetőleg ez ne így legyen, 
ne úgy rekultiválják a szeméttelepet, hogy közben a sok szemetet a faluban szétszórják.  
 
Április 6-án rendben lezajlottak a választások. Azt gondolja, hogy külön tájékoztató erről nem 
kell. Nagyon örül annak, hogy a településen, mint mindig most is teljesen zavartalanul és 
tisztességesen zajlottak a választások. 
 
Széles sávú internet hálózatra fogják a települést újból rácsatolni. Már egy ilyen leágazáshoz 
csatlakoznak, üvegszálas optikai kábelen keresztül, ami Tiszafüredről jön, és most kiépítenek 
itt egy másik hálózatot is. Mezőkövesdről jön a Tisza túloldalán és majd Tiszadorogmától 
vezetik át a Tisza alatt Egyek irányába és behozzák a településre.  
 
Tulajdonosi hozzájárulást kértek tőle, hogy az önkormányzat útjai mellett elvégezhessék 
ezeket a munkálatokat, de egyelőre erre nem adott engedélyt. Holló János alpolgármester úrral 
körbe járták a témát. Örülnek, hogy van ez a fejlődés, de a másik oldalon ez által előbb-utóbb 
bevételtől fog az önkormányzat elesni, mert a víztornyon lévő mobilinternet, ennek 
köszönhetően előbb-utóbb veszíteni fog a súlyából. Az önkormányzat a bérleti díjtól el fog 
esni. Ahogy beszélgették Alpolgármester úrral az üvegszálas kábel már itt van a településen, 
annak idején ott sem kértek bérleti díjat, és arra döntöttek, hogy ha jönni fognak kérelmezni, 
akkor a hozzájárulását fogja adni. Ha esetleg ezzel valaki nem ért egyet, azt most lehet jelezni.  
 
Az Értéktár bizottságról még a tavalyi évben döntött a Képviselő-testület. Április 30-án 9 
órakor fognak összeülni vagy a kisteremben vagy az ő irodájában. Amennyiben a Képviselő-
testület tagjai közül valaki szeretne az Értéktár Bizottság munkájában részt venni, akkor ezt 
április 30-án 9 órától megteheti.  
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A belvizes pályázattal kapcsolatban jött egy elutasító határozat, miszerint nem fogják a 
pályázatukat meghosszabbítani, ezt megfellebbezték és erre is várják a választ. Azt gondolja, 
hogy ez a válasz már végleges válasz lesz, mert a továbbiakban ezt már nem lehet fellebbezni. 
 
A térfigyelő rendszer bővítésére sikerült beadni egy újabb pályázatot. Ha jól emlékszik 
összesen 22 kamera van ebben a pályázatban, 28 millió Ft körüli értékben. Ha ez a 22 kamera 
felszerelésre kerülne, akkor a mellékutak is és minden, ami a település közbiztonsága 
szempontjából releváns kamerával védett területté válna. A kamerák felhelyezésére a 
rendőrség dolgozóinak javaslatát figyelembe véve dolgozták ki a pályázatot. 
 
Megérkezett a gréder, amit a tanyafejlesztési pályázatban nyertek. Holnap délelőtt fog 
megérkezni a fűkasza. Bíznak benne, hogy a település belterületi földútjait, illetve a 
külterületi utakat is előbb-utóbb szépen rendbe tudják tenni. A múlt héten az Árpád utcán 
próbálták ki, most pedig az Attila telepre vezető úton rakták rendbe az utat. Ezek 
mindenképpen jó hírek. 
 
Az Egyeki Vigasságok július 5-én lesz. Ennek a szervezését már megkezdték. Nagy 
segítségére van Gál-Szalai Erika képviselő. Megkéri, hogy egy pár gondolatot mondjon el, 
meddig jutottak eddig és kik azok a fellépők, akiket eddig lekötöttek. Szeretné bíztatni a 
Képviselő-testület többi tagját, illetve az Egyekért Egyesületet is, hogy ha bárkinek van olyan 
ötlete, amivel ezt a programot színesebbé tudnák tenni, az tegye meg, hogy ez egy jól sikerült 
rendezvény legyen.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Júliusról beszélnek, tehát elég forgalmas nyári szezon. A nevesebb fellépő művészek, akik 
mind az idősebb és fiatalabb korosztálynál nap, mint nap témában vannak, már a januári, 
februári hónapokban elkeltek. Elég nehéz olyan előadó művészt találni, aki azért valamifajta 
minőséget is mutatnak. Ismerteti a fellépőket.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Május 1-én a Plébános úr családi napot fog szervezni a település lakossága részére. A 
Hortobágyi Leader Nonprofit Egyesület segítségével úgy néz ki, hogy egy népi 
hagyományokat felelevenítő fellépő is jönni fog a településre. Körülbelül 61-62 ezer Ft-ba fog 
kerülni a fellépése. A fellépő díját az önkormányzat előlegezi meg, de a költséget a 
Hortobágyi Leader Nonprofit Egyesület fogja vállalni. Bíztat mindenkit, hogy vegyen részt 
ezen a családi napon, mert biztos, hogy egy jó rendezvény lesz. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
138/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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6) Kérdések, interpellációk 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Jegyző Asszonnyal beszéltek az előző üléseken a szondáról. Most a testületi ülés kezdete előtt 
sem észlelte, hogy megvizsgálták volna önmagukat. Tartaná magát ehhez a felvetéséhez.  
 
A másik pedig, hogy a kutyák összeírása és chippeltetése mennyire van folyamatban, kire 
bíznák, mivel jár, milyen költségekkel, pluszintézkedésekkel jár? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A mai nap folyamán később érkezett meg az ülésre, mivel Szekeres Zsuzsanna közgazdasági 
irodavezető asszonnyal egy jegyzői értekezleten volt, illetve a választással kapcsolatos 
elszámolást kellett a Kormányhivatalhoz vinni. 
 
A szonda tekintetében nincs válasz a Kormányhivatal részéről. A megyében nem jellemző, 
nem volt még ilyen. A múltkori ülésen elmondta milyen szankciókat lehet alkalmazni. 
Nyílván joga van Képviselő Asszonynak ezt az elvárását fenntartani. Következő ülésre 
megpróbálja sürgetni, bár a Kormányhivatalnál az elmúlt időszakban meglehetősen sok 
választási értekezletet volt, rendelet felülvizsgálatokat hajt végre, tehát, nem megbántva őket, 
de a Kormányhivatalnak nem biztos, hogy ez a legfontosabb feladata most.  
 
A maga részéről még is azt mondaná, hogy ebből a ciklusban hátra van még 3-5 testületi ülés. 
Érdemesebb lenne megfontolni, hogy akarják-e ilyen szinten az SZMSZ-t befolyásolni, 
módosítani, vagy esetleg a következő ciklust úgy indítani, amennyiben akkor is lesz rá 
javaslat, a következő SZMSZ-t úgy kialakítani. Bízik benne, hogy a következő ülésre lesz 
valami álláspont, hogy egyáltalán megtehetik-e és hogy milyen formában. 
 
Az eb összeírás tekintetében az adminisztrációs háttérmunkák lezajlottak a hivatalon belül. 
Utcákra lebontva össze lett írva, hogy kik azok, akik eleget tettek kötelezettségüknek és kik 
nem. A helyszíni ellenőrzést, a Polgármesteri Hivatal köztisztviselői fogják munkaidőben 
végezni, plusz költsége ennek nincs. Be fogják osztani, hogy milyen formában, hol kezdjenek. 
Az is lehet, hogy mindenhová mennek, az is lehet, hogy szúró próbaszerűen fognak 
ellenőrizni. Bízik benne, hogy ha az ellenőrzés elindul talán önmaguktól is hajlandóak lesznek 
egyes emberek ezt az el nem végzett feladatot pótolni. Vélhetően május, június környékén 
meg fog történni a helyszíni ellenőrzés. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Mennyire büntethető? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Szabálysértés, azt hiszi, hogy 30.000 Ft bírság szabható ki arra, aki ennek nem tesz eleget. 
Nem feltétlen a bírságolás lesz a céljuk, valószínű, hogy akinél bebizonyosodik, hogy ezt a 
kötelezettséget elmulasztotta, kap egy felszólítást, határidőt kap rá, hogy meddig pótolhatja, és 
aki ezt a határidőt is elmulasztja csak ezután fognak élni a bírsággal, addig természetesen 
nem. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tóth Gábor a múltkor azt mondta, hogy az Egyeki Hírmondó a szélső jobb szennylapjává 
silányult. Azt mondja, hogy neki is nagyon sok munkája van abban, hogy a Hírmondóban 
legyen tartalom és meg tudjon jelenni. Egy kicsit megütközve fogadta azt, hogy az Egyekért 
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Egyesület honlapján már megint egy olyan tartalom került fel, ami számára elfogadhatatlan, 
hogy „neki, Jegyző Asszonynak és a Képviselő-testület tagjainak vágják le a lábát”.  Miért 
kell ezt megengedni, miért nem moderálják a honlapot? Miért kell sértegetni, uszítani az 
embereket, miért kell ezt a hangnemet eltűrni? Mennyire fér össze ez azzal, hogy az Egyeki 
Hírmondó szélsőjobb oldali szennylap, akkor Tóth úr ezt, hogy minősíti, hogy ilyen tartalom 
van fent az ő nevével is jelzett Egyekért Egyesület honlapján? 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Elismétli, amit már egyszer elmondott. 3 moderátora van a fórumnak. A fórumnak van 
alapszabálya, és a szerint működik. A 3 moderátor közül csak egyet ismer. Az ő joguk, 
kötelességük, hogy megfelelő mederbe tereljék az ott elhangzottakat. Ő is olvasta ezt a cikket, 
felháborítja. Így néz ki az, ha valaki nagyon el van keseredve, és a demokrácia az, hogy ezt el 
is mondhatja. Neki nincs lehetősége, módja technikailag ezt leállítani, letiltani, módosítani.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt úgy tudja hasonlítani, hogy van itt valami, amit a faluban el kell intézni és ő nem 
mondhatja az embereknek, akik bemennek hozzá egy igénnyel, hogy nincs módjában utasítani 
a beosztottakat, vagy a munkatársakat. Ezt tőle nem fogadná el senki. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Így van, de azt elfogadják, hogy Polgármester nem szól bele a helyi újság szerkesztésébe, 
annak tartalmába. Nem szólhat bele. Az, hogy a gyakorlatban másképp van, azt nem tudja.  
 
Nem tud beleszólni. Kéri a Polgármestert, hogy írjon a moderátornak, hogy nem tűri el, és 
vegye le a hozzászólást. Biztos leveszi. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnökét kérdezi, hogy nem érzi úgy, hogy az ő feladata 
lenne? 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Nem érzi úgy. 
 
Az elmúlt hónapban volt róla szó, hogy holokauszt emléktáblát hová javasolnák kihelyezni. 
Másnap beszélt Mihály Attilával, és azt beszélték meg, hogy a C épületnél tartanák 
célszerűnek.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen elmondta, hogy Tóth úr ott tartaná szerencsésnek, de Mihály Attila a maga részéről 
elmondta, hogy szereti a békességet, és úgy látta a Településfejlesztési Bizottság ülésén, hogy 
összhangban mindenki békességet talált azzal, hogy a zsidó temetőbe kerüljön a tábla 
kihelyezése. Meg lett erősítve a részéről is és a bizottság részéről is, hogy ezt nem kell újra 
tárgyalniuk. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Megdöbbenve hallja, hogy a szondázással kapcsolatban még mindig gondok vannak. Járjanak 
el a munkatörvény könyve szerint, amennyiben lehetséges. 
 
A törvény azt írja, hogy a képviselők vagyonnyilatkozata nyilvános. Hogyan valósul ez meg 
ezen a településen? Hogyan ismerheti meg az állampolgár a képviselők vagyonnyilatkozatát? 
Az országgyűlési képviselőkét meg lehet az interneten nézni. Ő is szeretné megnézni. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Lehet kérelmezni, hogy bizonyos képviselők vagyonnyilatkozatába betekintést nyerhessenek. 
Az Ügyrendi Bizottság hatásköre ez az eljárás. Ismerteti, hogy tekinthető meg a képviselők 
vagyonnyilatkozata az SZMSZ szerint. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elhangzott, hogy a munka törvénykönyvében meg kell nézni, hogy mi a helyzet a 
szondáztatással. A Képviselő-testület tagjaira és a Polgármesterre nem a Munka 
törvénykönyve, hanem az önkormányzati törvény, illetve a képviselőkre és polgármester 
jogállásáról szóló törvény vonatkozik. Itt nincs munkaviszony, teljesen másról van szó, tehát 
ez egy vakvágány lenne. 
 
Tóth úr nem érzi, hogy bele kellene szólnia, hogy az Egyesület honlapján mi jelenik meg. Ha 
Tóth úr ennek a szervezetnek vezetőségi tagja, és ha ő úgy érzi, hogy az egyesület életébe nem 
kell beleszólni, akkor azt gondolja, hogy nagyon komoly bajok vannak a vezetői szemlélettel. 
A vezetői szemlélet nem csak az, hogy megválasztották és örülnek neki, hanem felvállalják a 
felelősséget, a beosztottak, munkatársak, vagy az egyéb tagság cselekedetei után és igenis bele 
kell szólni és irányítani kell ezeknek az embereknek a munkáját, tevékenységét, mert 
egyébként a fejetlenség helyzete áll elő, ha nincsen valami vezetve. Az Egyekért Egyesület 
viszonylatában, ebben a kérdésben fejetlenséget érez. Ezen egy kicsit javítani kellene, de ez az 
Egyesületnek a belügye. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Folyamatosan érződik, hogy az Egyesület és Polgármester úr, illetve a Képviselők között van 
némi feszültség, ami köszönhető a fórumnak. Az lenne a kérdése, hogy Tóth úr nem lehetne-e 
a 4. számú, moderátor, aki szintén bele tudna nyúlni a dolgokba? Tóth úr azt mondta, hogy őt 
is felháborította ez a beírás. Van-e erre lehetőség? 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Utána jár. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Több kérdés, interpelláció nincs. Rátérnek „A mezőgazdasági mintaprojektben megtermelt 
zöldségek értékesítésére irányuló megállapodás” című napirendi pontra. 
 
 
7) Egyebek 

1) „A mezőgazdasági mintaprojektben megtermelt zöldségek értékesítésére irányuló 
megállapodás” 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
mezőgazdasági mintaprojektben megtermelt zöldségek értékesítésére irányuló megállapodás 
tervezetet. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
139/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a mezőgazdasági mintaprojektben megtermelt zöldségek értékesítésére 
irányuló megállapodás tervezetet elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Magyar Éva ügyvezető 
 
 

2) Egyeki Szöghatár Kft. Alapító Okiratának módosítása a Civil tv. és a Ptk. 
változásai miatt 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. továbbműködtetését az új Ptk. rendelkezéseinek megfelelően. 
 
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az ülés előtt jelezte neki Ügyvezető Asszony, hogy van még egy kis kiegészíteni való. 
Felkéri, hogy mondja el. 
 
Magyar Éva ügyvezető:  
Dr. Pető István ügyvéd úr a mai napon jelezte, hogy az alapító okirattal kapcsolatosan lesz 
még némi szerkezeti változás. Ott ahol például a közhasznú tevékenységek fel vannak sorolva 
az alapító okirat első oldalán azt csoportosítani fogja és a megnevezett szociális, 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi szolgáltatásokról szóló törvénynek, illetve a helyi környezet 
és természetvédelemről szóló törvénynek, illetve a helyi közfoglalkoztatás keretében végzett 
koordinációs munkának megfelelően fogja majd ezeket a tevékenységeket felsorolni. Magát 
az alapító okiratot, illetve a közhasznú tevékenységnek a bizonyítását 2014. május 31-ig kell a 
jogszabály szerint elvégezni, illetve benyújtani a cégbírósághoz. Tehát van idő, csak a 
megfelelő időpontban próbálta ezt elkezdeni, mivel számított arra, hogy a bíróság részéről 
lesz majd hiánypótlás, mert még mindig volt. Ennyit szeretett volna tudatni, hogy ilyenfajta 
szerkezeti változás lesz benne. Nyilvánvalóan a végleges alapító okiratot be fogják hozni a 
Képviselő-testület következő ülésére. 
 
Bóta Barbara aljegyző: 
Két javaslat van, kéri hogy a javaslatokról külön szavazzon a Képviselő-testület. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki elfogadja az Ügyrendi bizottság 1. javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
140/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft.-ét az új Ptk. rendelkezéseinek 
megfelelően továbbműködteti. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Magyar Éva ügyvezető 

 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az Ügyrendi Bizottság 2. javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
141/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. egységes szerkezetű Alapító Okiratát 
a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert az egységes szerkezetű Alapító Okirat 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Magyar Éva ügyvezető 
 
 
 
 

3) Tolmács alkalmazás költségének megkérése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyeki 
Szöghatár Kft. részére átadandó pénzeszköz összegét emelje meg 83.007 Ft-tal a 2014. évi 
költségvetésben testvérvárosi kapcsolatokra tervezett előirányzat terhére. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
142/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére átadandó pénzeszköz összegét 
megemeli 83.007 Ft-tal a 2014. évi költségvetésben testvérvárosi kapcsolatokra 
tervezett előirányzat terhére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

4) Előirányzat módosítások 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. Javasolja, hogy egyenként olvassa fel, hogy szavazhassanak róla. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Önkormányzat költségvetésében szereplő, Egyéb szociális pénzbeli ellátások és támogatások 
kormányzati funkción tervezett dologi kiadások előirányzatát csökkentse 3 000 ezer forinttal, 
valamint a Város és község gazdálkodás kormányzati funkción tervezett dologi kiadások 
előirányzatát növelje 500 ezer forinttal és a Közfoglalkoztatási mintaprogram dologi 
kiadásainak előirányzatát növelje 2 500 ezer forint előirányzattal.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
143/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat költségvetésében szereplő, Egyéb szociális pénzbeli 
ellátások és támogatások kormányzati funkción tervezett dologi kiadások 
előirányzatát csökkenti 3 000 ezer forinttal, valamint a Város és község 
gazdálkodás kormányzati funkción tervezett dologi kiadások előirányzatát 
növeli 500 ezer forinttal és a Közfoglalkoztatási mintaprogram dologi 
kiadásainak előirányzatát növeli 2 500 ezer forint előirányzattal.  
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Határidő: 2014. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az Önkormányzat költségvetésében szereplő 011130 Kormányzati funkción 
tervezett személyi juttatások előirányzatát csökkentse 88 ezer forinttal, valamint ugyanezen 
Kormányzati funkción tervezett munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási 
adók előirányzatát csökkentse 24 ezer forint előirányzattal. 
 
Az önkormányzat költségvetésében szereplő 044031 Civil szervezetek támogatása 
kormányzati funkción tervezett Egyéb működési célú kiadások előirányzatát emelje meg 112 
ezer forint előirányzattal.  
 
Az előirányzat módosítás összegének megfelelően, 112 ezer forinttal emelje meg a Népdalkör 
támogatását. A támogatott Népdalkör a támogatást a Népdalkör vezetőjének díjazására és a 
Népdalkör működésével kapcsolatos működési kiadásokra fordíthatja.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
144/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat költségvetésében szereplő 011130 Kormányzati 
funkción tervezett személyi juttatások előirányzatát csökkenti 88 ezer forinttal, 
valamint ugyanezen Kormányzati funkción tervezett munkaadókat terhelő 
járulékok és szociális hozzájárulási adók előirányzatát csökkenti 24 ezer forint 
előirányzattal. 
 
Az önkormányzat költségvetésében szereplő 044031 Civil szervezetek 
támogatása kormányzati funkción tervezett Egyéb működési célú kiadások 
előirányzatát megemeli 112 ezer forint előirányzattal.  
 
Az előirányzat módosítás összegének megfelelően, 112 ezer forinttal megemeli 
a Népdalkör támogatását. A támogatott Népdalkör a támogatást a Népdalkör 
vezetőjének díjazására és a Népdalkör működésével kapcsolatos működési 
kiadásokra fordíthatja.  
 
Határidő: 2014. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
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Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Önkormányzat költségvetésében szereplő, Város és község gazdálkodás kormányzati funkción 
tervezett egyéb működési célú kiadások előirányzatát csökkentse 2 339 604 forint 
előirányzattal, valamint az Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos 
feladatok kormányzati funkción tervezett dologi kiadások előirányzatát növelje 2 339 604 
forint előirányzattal.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
145/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat költségvetésében szereplő, Város és község 
gazdálkodás kormányzati funkción tervezett egyéb működési célú kiadások 
előirányzatát csökkenti 2 339 604 forint előirányzattal, valamint az 
Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok 
kormányzati funkción tervezett dologi kiadások előirányzatát növeli 2 339 604 
forint előirányzattal.  
 
Határidő: 2014. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Önkormányzat költségvetésében tervezett működési bevételek előirányzatát növelje 594 ezer 
forint előirányzattal és a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásainak előirányzatát emelje meg 
594 ezer forint összegű előirányzattal. Ezen előirányzat nyújt fedezetet a Polgármesteri 
Hivatal bútor beszerzésére.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
146/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat költségvetésében tervezett működési bevételek 
előirányzatát növeli 594 ezer forint előirányzattal és a Polgármesteri Hivatal 
dologi kiadásainak előirányzatát megemeli 594 ezer forint összegű 
előirányzattal. Ezen előirányzat nyújt fedezetet a Polgármesteri Hivatal bútor 
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beszerzésére.   
 
Határidő: 2014. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 

5) Fejlesztési célú hitel felvétele:  
- betonelem gyártó csarnok árazott költségvetésének valamint engedélyezési 

tervdokumentációjának elkészítésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá 
ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 702.400 forint összegű fejlesztési célú hitelt 
vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Betonelem gyártó csarnok árazott költségvetés valamint engedélyezési 
tervdokumentáció elkészítése. 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A közmunka program keretén belül szeretne egy hasonló csarnokot építeni, mint ami itt van 
az udvaron. Az Árpád utca végén a régi homokos területén. A beton elemgyártó funkciót oda 
építenék ki, hosszú távon az az elgondolása, hogy ha ez működik, akkor az ebben a 
programban résztvevő emberekkel közösen alapíthatnak egy szociális szövetkezetet és ha 
minden jól megy, akkor a szociális szövetkezet újabb támogatásokat hozhat a falu érdekében. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
147/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 702.400 forint összegű fejlesztési 
célú hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Betonelem gyártó csarnok árazott költségvetés valamint 
engedélyezési tervdokumentáció elkészítése. 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
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Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá 
ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 304.800 forint összegű fejlesztési célú hitelt 
vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
  
Hitelfelvétel célja: „Műfüves labdarugó pálya pályázati terveinek elkészítése.” 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
148/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 304.800 forint összegű fejlesztési 
célú hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
  
Hitelfelvétel célja: „Műfüves labdarugó pálya pályázati terveinek elkészítése.” 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá 
ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 9.800.000 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Egyek településen alacsony vételárú ingatlanok vásárlása. 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
149/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 9.800.000 forint összegű fejlesztési 
célú hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Egyek településen alacsony vételárú ingatlanok vásárlása. 
 
A hiteltörlesztéshez a 0348 hrsz-u földterület a fedezet. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

6) „Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása” c. pályázat kivitelezőjéről 
döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a bizottságok nem tárgyalták. A Bíráló Bizottság képviseletében Bóta Barbara aljegyzőnek 
átadja a szót. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nem túl régen döntött a Képviselő-testület arról, hogy a Védőnői szolgálat épületének külső-
belső felújítására megnyert pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást indít. Ez egy meghívásos 
közbeszerzési eljárás volt. A Képviselő-testület 4 céget határozott meg, hogy meg fogja hívni 
az eljárásra. Az Universal Bau Kft-ét, a Morotvavíz Energia Kft-ét, a Józsa Építőipari, 
Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-ét és a Nádép Kft-ét. Ezek közül 3 cég adott április 4-ig, az 
ajánlattételi határidő lejártáig ajánlatot. Az Universal Bau Kft, a Morotvavíz Energia Kft, 
valamint a Józsa Építőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. Ismerteti az akkori ajánlatokat. 
A Bíráló Bizottság április 14-én tárgyalást tartott a 3 ajánlatadó céggel. A 3 ajánlatadó céggel 
való tárgyalás az ajánlatok leadásának fordított sorrendjében történt. A tárgyalást követően 
módosították az ajánlataikat az ajánlatadó cégek. Ismerteti a módosított ajánlatokat. Mivel az 
ajánlattételi felhívás szerint az ajánlat nyertese az, aki a legalacsonyabb összegű ajánlatot adja 
– tehát itt az ár volt az egyedüli értékelési szempont -  és mivel mind 3 ajánlatot adó érvényes 
ajánlatot adott le, még hiánypótlási felhívás kiküldésére sem került sor, így a Bíráló bizottság 
javaslata az, hogy az ajánlat nyertesének az Universal Bau 96 Bt-ét jelöljék meg, mert ő adta a 
legalacsonyabb összegű ajánlatot, ami 39.900.000 Ft+áfa. Amennyiben valamilyen oknál 
fogva az Universal Bau Kft. visszalépne a szerződéskötés előtt ettől az ajánlattól, akkor az ő 
helyébe a második legalacsonyabb ajánlatot adó Morotvavíz Energia Kft lép. Egyeztetett 
Ügyvéd úrral, és ő mondta, hogy az sem jelent problémát, hogy a Morotva víz Energia Kft. 
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ajánlata néhányszáz ezer Ft-tal magasabb, mint amennyi a pályázatban elszámolható összeg, 
hiszen ha az Universal Bau Kft. visszalépne az ajánlatától, akkor őt kártérítési kötelezettség 
terhelné és azt a különbözetet, amit a Morotvavíz Energia Kft-nek ki kell fizetni, azt is rajtuk 
követelhetik és azt is nekik kellene kifizetni. Tehát erről sem szükséges dönteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igazából a Képviselő-testületnek kell dönteni, de nekik nincs mérlegelésre lehetőségük. Azt 
gondolja, hogy a Bíráló bizottság alapos munkát végzett, Ügyvéd úr a közbeszerzési eljárás 
bonyolítója szintén. Javasolja, hogy a Bíráló bizottság javaslatát fogadják el. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Igaz, hogy nincs jelen Kótai Csaba tervező úr, de köszönetet mond neki. Őt is bevonták a 
bizottság munkájába és nagymértékben segítette az ajánlatok elbírálását azzal, hogy 
szakmailag át tudta tekinteni ezeket a pályázatokat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja és jónak látja a Bíráló bizottság 
javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
150/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapította, 
hogy a Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása című ÉAOP-
4.1.2/A-12-2013-0068 azonosító számú projekt megvalósítása” tárgyában, 
hirdetmény közzététele nélküli tárgyalásos közbeszerzési eljárás során - 
39.900.000 HUF nettó értéken – a legalacsonyabb összegű 
ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot az UNIVERSAL BAU ’96 Bt. adta, 
míg a második legkedvezőbb ajánlatot a MOROTVA-VÍZ-ENERGIA Kft. 
tette. Erre tekintettel, és a Bíráló Bizottság javaslatával összhangban a jelen 
közbeszerzési eljárás nyertesének az UNIVERSAL BAU ’96 Bt.-t fogadja 
el, míg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot tevő 
ajánlattevőnek a MOROTVA-VÍZ-ENERGIA Kft.-t nyilvánítja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Dr. Kovács Tibor József ügyvéd 
 
 

7) Környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatok elbírálása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. A két bizottság véleménye eltér. Ő a Pénzügyi 
Bizottság javaslatát fogja támogatni. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
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Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Helyi 
Környezetvédelmi Alapból 2014. évben nyújtható támogatások elnyerésére elkülönített 
összeget egészítsék ki 20.990 Ft-al a 2014. évi költségvetésben rendezvényekre elkülönített 
és tartalékban helyezett összeg terhére. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda (4069 Egyek, Óvoda u. 4.) 
környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatát támogassa, és a 237.991 Ft összeget a 
pályázatban foglaltak megvalósításához biztosítsa. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
Bárdos Tibor (4069 Egyek, Fő u. 43.) környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatát 
támogassa, és a 60.000 Ft összeget a pályázatban foglaltak megvalósításához biztosítsa.  
 
A támogatói döntésben hívják fel a figyelmét, hogy az önkormányzat már megvalósult 
fejlesztést nem tud támogatni, ezért a kért 60.000 Ft-os támogatást további költőládák 
kialakítására kell fordítania. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Egyeki SBSE (4069 Egyek, Csalogány u. 12.) környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatát 
támogassa, és a 88.000 Ft összeget a pályázatban foglaltak megvalósításához biztosítsa. 
 
A támogatói döntésben hívják fel a figyelmét arra, hogy az önkormányzat már megvalósult 
fejlesztést nem tud támogatni, ezért a kért 88.000 Ft-os támogatást további fák ültetésére kell 
fordítania. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Habuczki Zoltán (4069 
Egyek, Dózsa Gy. u. 8.) környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatát támogassa, és az 
55.000 Ft-ot a pályázatban foglaltak megvalósításához biztosítsa. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyeki Polgárőrség 
(4069 Egyek, Fő u. 3.) környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatát támogassa, és a 80.000 
Ft-ot a pályázatban foglaltak megvalósításához biztosítsa. 
 
A támogatói döntésben hívják fel a Polgárőrség figyelmét a pályázati határidők pontos 
betartására. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
 

1.) a környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatoknál fogadják el azokat is ahol a 
fejlesztések már megvalósultak, és esetükben ne kerüljenek előírásra további jövőben 
megvalósítandó fejlesztések, 

 
2.) a támogatás akkor kerüljön folyósításra, ha a fejlesztés megvalósításáról szóló jelentést 

leadták és a fejlesztés teljesítését leigazolták, 
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3.) ne kerüljön plusz forrás átcsoportosításra és az Egyeki Polgárőrség pályázatát csak 

részben támogassák a fennmaradó 59.009 Ft összeg erejéig, a pályázatuk késedelmes 
beadása miatt. 

 
Javasolják, hogy a továbbiakban a környezetvédelmi alapra benyújtandó pályázatokra 
vonatkozó kiírásról már a novemberi ülésen döntsenek, és ennek megfelelően kerüljön 
módosításra a munkaterv. 
 
A bizottságnál volt némi félreértés abból, hogy azt hihették, hogy ezek az emberek már előre 
ittak a medve bőrére. Erről szó sincs, mindegyik pályázó őt megkereste, mint ennek a 
pályázatnak az ötletgazdáját. Egyrészt tudni kell, hogy ugyanúgy, ahogy a fákat is tavasszal 
metszik, nem augusztusban fognak hozzá, körülbelül ugyanilyen a faültetés is. Ecsedi János 
hívta fel, hogy mit terveznek. Azt mondta neki, hogy egyeztessen a helyi vállalkozóval, hogy 
mit javasol. A helyi vállalkozó azt mondta, hogy minél hamarabb el kell végezni, ne 
csússzanak ki az időből. Javasolta neki és elmondta, hogy ezt ő is támogatja, úgy gondolta, 
hogy ez nem jelent semmilyen problémát.  
 
A baglyoknál szintén ő adott szóbeli hozzájárulást, hiszen ezek a baglyok télen választanak 
párt és február végén, március elején kezdenek el kotlani, már eredményről is be tud számolni. 
Hiszen ha nem engedélyezte volna, akkor nem lenne 7 tojás gyöngybaglyokkal. Ezek a fiúk 
azt mondták, hogy ha korábban kihelyezhetik, akkor lesz ennek eredménye, ha nem, akkor 
december 31-ig nem is tudják leigazolni, hogy milyen jelentőséggel bír ez a munka. Az ő 
egyeztetésével ezek megvalósultak. Ha valaki a pályázatba nem írta volna bele hogy ez már 
megtörtént, akkor támogatták volna. Nagyon ezzel nem ért egyet.  
 
Illetve Vigh József képviselő említette, hogy a Polgárőrséggel volt egy kis malőr. Nem 1 
napot csúszott, hanem konkrétan 1 hetet.  15-e helyett 22-én adták be a pályázatukat, úgy, 
hogy a múlt testületi ülésen az elnökük itt volt. Szóban volt tájékoztató, hogy van ilyen 
pályázat és, még így is arra voltak képesek, hogy határidőn túl 1 héttel adták be. Tehát úgy 
gondolja, hogy a Pénzügyi Bizottságnak a javaslata támogatható.  
 
Ötletgazdaként örömét fejezi ki, hogy érkeztek pályázatok, és bízik benne, hogy a jövőben is 
ki tudják ezeket írni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A két bizottság álláspontja között alapvetően az a különbség, hogy a Településfejlesztési 
Bizottság azt mondja, hogy utólag ne akarjanak pályázni. Valóban így van az 
önkormányzatnál is, hogy ha az önkormányzat ad be valahová pályázatot ott a feltételekbe 
vagy a szerződésbe bele van foglalva, hogy már megkezdett beruházásokat nem 
támogathatnak. Ezzel a szemlélettel egyet tud érteni, de ugyanakkor azt is méltányolniuk kell, 
hogy ezt a pályázatot az önkormányzat első ízben hirdette meg és olyan időszakban, amikor 
már igazából a tavasz nyílása után vannak, tehát fákat ültetni már késő lenne. Azzal ért egyet 
és talán ő is javasolta, hogy tanuljanak a helyzetből, legközelebb majd novemberben kell 
ezekről a kérdésekről dönteni és a pályázatot meghirdetni. Most tekintettel arra, hogy ez az 
első alkalom, a maga részéről el tudja fogadni a Pénzügyi Bizottság javaslatát. Kérdés, hogy a 
Képviselők részéről van-e más vélemény vagy kérdés? 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a Fenntartható Településfejlesztési, 
Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság javaslatát, kézfelemeléssel 
jelezze. 
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A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 6 tartózkodással szavazott. A Fenntartható 
Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság javaslata 
nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja a Pénzügyi Bizottság javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
151/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy  
 

1.) a környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatoknál elfogadja azokat is 
ahol a fejlesztések már megvalósultak, és esetükben ne kerüljenek 
előírásra további jövőben megvalósítandó fejlesztések, 

 
2.) a támogatás akkor kerüljön folyósításra, ha a fejlesztés megvalósításáról 

szóló jelentést leadták és a fejlesztés teljesítését leigazolták, 
 

3.) ne kerüljön plusz forrás átcsoportosításra és az Egyeki Polgárőrség 
pályázatát csak részben támogassák a fennmaradó 59.009 Ft összeg 
erejéig, a pályázatuk késedelmes beadása miatt. 

 
A továbbiakban a környezetvédelmi alapra benyújtandó pályázatokra 
vonatkozó kiírásról már a novemberi ülésen döntsenek, és ennek megfelelően 
kerüljön módosításra a munkaterv. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens 

 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Szerette volna, ha a pályázatokról egyenként dönt a Képviselő-testület. A Településfejlesztési 
Bizottság javaslata annyiban módosul a Pénzügyi Bizottság javaslatát figyelembe véve, hogy a 
Polgárőrség 59.009 Ft támogatásban részesül és a másik két pályázónak, aki már 
megvalósította a fejlesztést, azoknak nem fognak további fejlesztéseket előírni, hanem 
elfogadják azt a fejlesztést, amit már megvalósítottak. Ő nyugodtabb lenne, ha erről is 
döntenének.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Erről döntöttek. Kérdezi, hogy érzi-e a képviselők közül valaki hogy erről szavazni kellene, 
vagy részben újra szavazni kellene? 
 
Ezt neki is el kell mondani és mindannyiuknak fel kell vállalni, hogy ha az önkormányzat 
meghirdet egy pályázatot, annak ellenére, hogy szeretik és tiszteletben tartják a helyi civil 
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szervezeteket, de leginkább a Polgárőrséget, ők is tartsák be a határidőt és ez a 20.990 Ft-os 
levonás, nem büntetés, ez egy jelzés feléjük, hogy tartsák tiszteletben a határidőket.  
 
Kéri, hogy aki Bóta Barbara aljegyző javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
152/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy  
 

1.) A Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda (4069 Egyek, 
Óvoda u. 4.) környezetvédelmi alapra benyújtott pályázatát támogatja, 
és a 237.991 Ft összeget a pályázatban foglaltak megvalósításához 
biztosítja. 

 
2.) Bárdos Tibor (4069 Egyek, Fő u. 43.) környezetvédelmi alapra 

benyújtott pályázatát támogatja, és a 60.000 Ft összeget a pályázatban 
foglaltak megvalósításához biztosítja.  

 
3.) Az Egyeki SBSE (4069 Egyek, Csalogány u. 12.) környezetvédelmi 

alapra benyújtott pályázatát támogatja, és a 88.000 Ft összeget a 
pályázatban foglaltak megvalósításához biztosítja. 

 
4.) Habuczki Zoltán (4069 Egyek, Dózsa Gy. u. 8.) környezetvédelmi 

alapra benyújtott pályázatát támogatja, és az 55.000 Ft-ot a pályázatban 
foglaltak megvalósításához biztosítja. 

 
5.) Az Egyeki Polgárőrség (4069 Egyek, Fő u. 3.) környezetvédelmi alapra 

benyújtott pályázatát részben támogatja, és a pályázatban foglaltak 
megvalósításához 59.009 Ft-ot biztosít a pályázatuk késedelmes 
beadása miatt. 
 
A támogatói döntésben hívják fel a Polgárőrség figyelmét a pályázati 
határidők pontos betartására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens 
 
 

8) Tervezési ajánlatok kegyeleti park és egyéb közterületek kialakítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 1 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodással szavazott a T4TERV BT. által 
a temető területére készítendő feladatok benyújtására adott 260.000 Ft összegű árajánlatának 
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elfogadásáról. A javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Nem támogatta, személy szerint neki ezek a tervek nem tetszettek, mondhatná azt is, hogy fele 
funkcionálatlan, fele pedig csúnya. Illetve a múlt bizottsági ülésen ezt átbeszélték 
Polgármester úrral és az ott lévőkkel, hogy az előző ciklusban Szincsák Ferenc idején nagyon 
sok pályázati tervdokumentáció elkészült, rengeteg pénzért és több mint a feléből nem lett 
semmi. Azóta is ott porosodnak a tervek. Akkor a bizottságnak az volt a javaslata, és mint 
képviselő azóta is fenntartja, hogy akkor terveztessenek, amikor ki van írva egy erre 
vonatkozó pályázat. Tudja, hogy néha a kiírás és a beadási határidő között nagyon kicsi az 
eltérés, de úgy gondolja, hogy a tervezőknek is a pénz, az pénz, tehát ha akarják, akkor is meg 
tudják csinálni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elismeri ő is, hogy van igazság abban, amit elmond Képviselő úr, de ő a saját bőrén érzi azt, 
hogy amikor egy ilyen helyzet adódik. Gondoljanak vissza mindannyian a Vályogos tó partján 
lévő beruházásukhoz megjelent a pályázati kiírás, kapkodás volt és konkrétan az egyik 
képviselő el is mondta, hogy ő azért nem támogatja, mert úgy érzi, hogy előkészítetlen. 
Hadakozott is vele, hogy azért mert valami nem teljesen előkészített, attól méltányolni kell a 
körülményeit. Azért mert valami nem teljesen előkészített, nem mondhatják azt, hogy nem 
kell a pénz Egyekre. Azt mondja, hogy ha egy kicsit előkészítetlenül is, de pénz jön Egyekre, 
az mindenképpen jó. Egyébként neki is igazat ad, mert az ideális eset az lenne, hogy ők 
elkészítenek terveket, döntenének, hogy mi a legfontosabb a településnek és arra beadják a 
pályázatot. De nem így működik, kiírják a pályázatokat, arra lehet pályázni, amire adják a 
pénzt. Van ennek így is értelme, mert amit megcsinálnak, az mindegyik szép. Ez az út 
összességében még is jó. Ha nincsen pályázati kiírás, ők nem készítenek terveket, és eljön az 
az időpont, amikor megjelenik a pályázati kiírás és be kell adni a terveket, van olyan, hogy 1-2 
hét áll rendelkezésre a pályázat beadására. És oda van írva, hogy ha van engedélyes terv, 
akkor plusz 5 pont, ha nincs, akkor 0 pont. Ezeken a dolgokon elúszik az egész történet, mert 
2-3 hét alatt nem lehet engedélyes tervet produkálni. Az előző ciklusban, ha készültek is 
tervek és nem lettek felhasználva, nem szeretne ezért senkit sem hibáztatni, mert mindig abból 
indulnak ki, hogy hogyan volt az előző ciklusban, hogy volt az előtt, mik a tapasztalatok. 
Eddig minden ciklusban volt kiírás utak építésére. Ez az első ciklus, amiről neki tudomása 
van, hogy nincsen pályázat belterületi utak építésére. Gyűjtő utakra volt az az egyetlen 
pályázat, de ott tartaléklistára kerültek, tartaléklistán végül nem kerültek olyan pozícióba, 
hogy a Béke út felújítását támogatták volna. Az, ahogy rosszul sült el, hogy az előző ciklusban 
elkészültek az útépítéssel kapcsolatos tervek és körülbelül 4-5 millió Ft értékben ott 
porosodnak valahol a polcon, de amilyen rosszul sült el, ugyanolyan jól is elsülhetett volna, 
hogy ha megjelennek ezek a pályázati kiírások. 
 
Tekintettel arra, ami elhangzott, hogy engedélyes terveket nem készíttetnek, mert szeretnének 
a pénzükkel spórolni, de azt, hogy egyáltalán tervek készüljenek, legyenek tanulmánytervek, 
ezt mindenképpen jónak látja, mert amikor ott van a pályázati kiírás, és ha akkor 0-ról 
indulnak, egyszerűen elmegy mellettük az élet. Nem nagyon akarja a temetővel kapcsolatban 
erőltetni, hogy már pedig fogadja el a Képviselő-testület, mert ez az ő javaslata. Ő azt látja 
jónak, hogy maga a koncepció, hogy a temetőben kialakítanak egy második világháborús 
kegyeleti parkot, azt, hogy kialakítanak ott családi kriptákat, azzal szerinte helyi embereknek 
munkát tudnának adni, ha szerencséjük van. Ha találnak rá pályázati kiírást, akkor duplán 
szerencséjük van és a temetőben egy olyan parkot tudnának kialakítani, ahová, ha kimennek 
az idősek, vagy a hozzátartozók, nyugodtan le tudnak ülni és azt gondolja, hogy ezen a 
vonalon kell elindulniuk. 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. ÁPRILIS 24. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

30/51 

Azt el tudja fogadni, hogy ha valaki ezeket a nyeregtetős családi kriptákat a településen 
jellegzetes vértelek motívumokkal, nem tartja jónak, inkább készüljön más koncepció, vagy 
kérjenek más ajánlatokat, akkor inkább erről beszéljenek. Inkább abba az irányba tereljék a 
dolgokat, hogy jobban az ő ízlésvilágukhoz legyen igazítva ez az egész történet. De az a 
vezérgondolat, hogy a fiókoknak ne készítsenek terveket, az nem eredményezheti azt, hogy 
csak a pályázati kiírás megjelenésekor kezdenek el ezekkel a témákkal foglalkozni. Ha 
készítenek egy tanulmánytervet, annak nincs határideje, az soha nem jár le. A tanulmányterv 
alapján majd valaki annak idején el tudja készíteni az engedélyes terveket is, de már ezzel is el 
tudnak indulni egy pályázati úton. Ez már lehet egy gondolatébresztő, akár a következő 
Képviselő-testület számára is, hogy ezeket a gondolatokat továbbfejlessze, csiszolgassa. 
Sajnos az a tapasztalat, amit ő egyébként helytelenít, hogy nem jó az, hogy az egyeki emberek 
több százezer Ft-ot, vagy közel milliós összegeket oda tesznek a temetőbe síremlék gyanánt. 
Inkább éljenek egy kicsit jobban, de az, hogy éveken keresztül kuporgatnak, és talán valaki 
meg is éhezi, hogy neki egy fantasztikus síremléke legyen, ezt nem tartja jónak. Ezzel ez a 
pénz kimegy Indiába, Romániába, Olaszországba, és oda, ahonnan ezeket a köveket behozzák. 
Ha tudnak itt építeni családi kriptákat, helyi anyagból, akkor ez a pénz itt marad a 
környezetükben, itt marad Magyarországon és ezt ő összességében jobbnak gondolja. 
 
A pénz egyébként rendelkezésre áll. Azt javasolná a Képviselő-testületnek, hogy abba az 
irányba menjenek, hogy ha a többségnek tetszik, akkor csináltassanak egy tanulmánytervet. 
260 ezer Ft nem egy óriási összeg. Azt gondolja, hogy közterület fejlesztésre ennyit befektetni 
mindenképpen megéri, már csak azért is, mert a sírhely megváltásból bőven nagyobb összeg 
befolyt és emlékezzenek arra is, hogy ez egy eldöntött szándékuk, hogy ott egy 
színvonalasabb illemhelyet alakítsanak ki, ami most van az teljesen elfogadható.  
 
Konkrétan azt javasolná, hogy arról beszéljenek, hogy elfogadják ezt a koncepciót, vagy nem, 
tetszik, nem tetszik, vagy akarnak-e fejlesztést vagy inkább teljesen más irányba menjenek el 
a fejlesztés vonalán. Ezt szeretné, ha véleményeznék a Képviselők. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Tegnap a bizottsági ülésen, minden bizottsági tag egyértelműen támogatta azt, hogy az 
illemhely kerüljön megoldásra a temetőben, nem is ezzel volt a problémájuk, de a tervek 
egyeik bizottsági tagnak sem tetszettek. A bizottság véleménye helyett inkább a saját 
véleményét mondaná el. Kezdve a tervdokumentációkkal, a kripták jellege, ahogy elsőként 
meglátta az aggteleki cseppkőbarlang melletti kis faházak jutottak eszébe. Teljesen úgy 
néznek ki, mint valami üdülő övezetre elhelyezett alpesi kisházak. Ez az egyik problémája. A 
másik pedig az, hogy ha van is igény, szerinte viszonylag kis igény lesz családi kriptákra, de 
ha lesz is, akkor valószínűleg, aki igényel ilyet, az kívánja megmondani, hogy hogyan nézzen 
ki, milyen legyen az oldala, milyen legyen a teteje. Tehát egyéni külcsínre lenne igény. Ezzel 
megint egy hosszú folyamatot indítanának el, mert mindenki másformát szeretne és olyan 
lenne, mint egy bazári sor. Ezt az igényt fel lehetne mérni a nélkül is, hogy csinálnának 2-3-at. 
Polgármester úr azt mondta, hogy próba jelleggel csináljanak kettőt, és nézzék meg lesz-e rá 
igény. Ő úgy gondolja, hogy az Egyeki Hírmondóba hirdessék meg, hogy mik a tervei a 
Képviselő-testületnek és jelentkezzen az, aki a jövőben ilyesmiben gondolkodna, akkor 
ugyanúgy fel tudnák mérni, ennek az igényét. 
 
Vigh József képviselő:  
Polgármester úr hozzászólásának igazolására szeretne egy konkrét példát felhozni. 2 hónappal 
ezelőtt felhozta a 100. évforduló alkalmával az első világháborús emlékművet. Hónapokig 
könyörögtek Polgármester úrral az egyik vállalkozónak, hogy adjon egy árajánlatot, hogy 
mennyiért vállalná be, nem érkezett tőle sem árajánlat, sem semmiféle visszajelzés. A múlt 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. ÁPRILIS 24. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

31/51 

héten egy másik vállalkozóval találkoztak és akkor derült ki, hogy január óta van egy pályázat 
pont az első világháborús emlékmű emlékhelyek felújítására, 5 millió Ft-ot lehet pályázaton 
nyerni. Ez a dolog már január óta megy. Ezzel csak az időben való szaladást, és a nem 
naprakészséget szeretné kihangsúlyozni. 
 
Nem szabad azt sem elfelejteni, hogy jövő héten lesz a 70 éves évfordulója a 2. világháború 
befejezésének. Lehet már arra spekulálni, hogy ismét lesznek pályázati lehetőségek, amit 
kihasználhatnak, és jól jöhetnek ki belőle. 
 
Ezeket a dolgokat tényleg így kell nézni, hogy nem kell feltétlenül tényleg a fiókok számára 
gyártani tervrajzokat, engedélyeket, de ezeket a dolgokat, bizony be kell kalkulálni. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Nem akar félreérthető lenni, semmi problémája nincs ezekkel a kegyeleti dolgokkal, sem a 
világháborús dolgokkal. De valószínűleg, ha kétszer egymás után ilyenre pályáznának, tart 
attól, hogy a lakosságnál körülbelül olyan véleményt váltana ki, mint országosan a stadionok 
építése, hogy rengeteg fórumon biztos, hogy támadnák őket, hogy „nincs jobb dolguk, mint 
ilyenekre költeni a pénzt”. Tehát félre ne értsék, nem ellene van ezeknek, de jó volna erre is 
figyelni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt még Egyeken olyan beruházás szerinte nem volt, ami mindenkinek megfelelt volna. Előre 
láthatólag a válykos melletti pályázat nyerni fog. Lesz, aki azt mondja, hogy de rossz ez a 
Képviselő-testület, mert ilyen nagy önerővel pályázott. Lesz, aki azt mondja, hogy de jó ez a 
Képviselő-testület, mert ide hozott a faluba 20 millió Ft-ot. Ennek ennyi lesz körülbelül a 
pályázati támogatása. Az ő feladatuk, ők alkotják jelenleg, ebben a ciklusban a település 
vezetését, nekik ezeket fel kell vállalni. Azt mondja, hogy ha ezzel a pályázattal ide tudnak 
hozni 20 millió Ft-ot, akkor azt ő mindig is támogatni fogja, még, akkor is, ha nagy az 
önereje. Ciklusokra visszamenőleg meg lehet nézni, hogy akik nagyon takarékoskodtak és 
spóroltak, mire jutottak vele. Azt gondolja, hogy nekik, a település vezetésének nem lehet más 
a feladata, mint az, hogy a települést a lehető legnagyobb mértékben fejlesszék és ide a lehető 
legtöbb pénzt hozzák.  
 
Sajnos van olyan, hogy nem arra kapják a pénzt, amire szeretnék, de ennek ellenére fel kell 
vállalni, hogy nem arra kapták. Ebben az esetben is, persze, hogy nem ez a legfontosabb, de 
ha belegondolják magukat a lakosság helyzetébe, akkor az a legfontosabb, hogy 1 millió Ft-os 
síremlékek legyenek? Nem. Van a faluban 116 romos ingatlan, a temetőben és több milliárd 
Ft kint van gránitban, de alkalmazkodni kell az igényekhez, ha a vallásos lakosságnak erre van 
igénye, hogy ilyen legyen a temető, akkor ezt pártolniuk kell. 
 
Inkább abba az irányba menjenek, hogy akinek ez a koncepció nem tetszik, mondja meg és 
mondja azt, hogy esetleg kérjenek újabb koncepciót, mert azt ő is támogatni tudja. Neki 
személy szerint ez is tetszik. 
 
Vigh József képviselő:  
Ez konkrétan csak egy skicc. Ezt Polgármester úr vázolta fel a tervezőknek, hogy tartsák az 
egyeki hagyományokat. Polgármester úr említette, hogy ezeket a jellegzetes egyeki vértelkeket 
jelenítsék meg a kriptasoron és így jött ki ez a fajta variáció. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Konkrétan azt mondta, hogy valami helyi legyen, hogy beilleszkedjen a településbe és szép 
legyen. Ahogy nézegették a fényképeket, a vértelek ötlete már az építésztől jött, amit ő nem 
tart rossz ötletnek, de lehet ezen még csiszolni.  
 
Szatmárcsekén tölgyfából kialakított csónak fejfás temető van. Szerinte nagyon szép és ők 1 
Ft-ot sem adnak oda az indiai, kínai, romániai kőkifejtőknek. Ott helyben kivágják a 
tölgyfákat, kifaragják, lerakják. Ezzel helyi embereknek is munkát adnak. Továbbra is azt 
mondja, hogy több milliárd forint ott van a temetőben, ami külföldi kőbányákba áramlik, ezt 
rossznak tartja. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Tegnap a bizottsági ülésen az is felmerült, hogy ha még a tervezés előtt fel tudnák mérni az 
igényeket, akkor azokat is, akik az igényüket benyújtanák, bele lehetne vonni a tervezésbe, 
hogy már ne csak skicc legyen, hanem konkrét elképzelés. Úgy gondolja, hogy nem feltétlenül 
csak nekik kellene eldönteni, hogy ezek hogyan nézzenek ki.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tehát Dr. Antal László képviselő javaslata az, hogy Egyeki Hírmondóba tegyenek közzé egy 
felhívást, hogy aki erre igény tartana, az mondja el a véleményét, hogy milyen formavilágú 
családi kriptára gondolna. 
 
Ennek az előterjesztésnek 3 része van. Van egy ajánlat a második világháborús emlékmű 
elhelyezésére 90 ezer Ft-ért. Van egy ajánlat családi kripta épület tervezésére 80.000 Ft-ért és 
van egy ajánlat illemhely kialakításának megtervezése 90.000 Ft-ért. 
 
Ha elfogadható, akkor legyen úgy, hogy a világháborús emlékmű és illemhely kapcsán 
szavazzanak igennel, a családi kriptákkal kapcsolatos döntés előtt pedig csináljanak egy 
felmérést. 
 
Holló János alpolgármester:  
Esetleg a tervező ki is bővíthetné ezt a repertoárt több fajta variációval, hogy ha később 
döntenek már az érdeklődők azt is megtekinthetnék, ne csak ezt a pár darabot. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Közben azon gondolkozott, hogy ezt a két javaslatot, hogyan lehetne összegyúrni, ezt a két 
álláspontot összeközelíteni. Ha jól érti Polgármester úrnak az a javaslata, hogy a T4TERV-
nek a vállalkozói ajánlatát fogadják el a temető területéről bruttó 260.000 Ft összegben és 
ennek legyen a fedezete a sírhely megváltásából befolyó bevétel. A probléma ott van, ha jól 
érti, hogy Dr. Antal László képviselő úr több okból sem támogatja ezt a javaslatot, de a 
legnagyobb gond az, hogy a látványtervek nem nyerték el a tetszését.  
 
Akkor az alapjavaslat az lenne, hogy magát az összeget elfogadja a Képviselő-testület, ezt a 
260.000 Ft-ot megszavazza, illetve megbízza a T4TERV Bt-ét a feladattal, viszont mielőtt a 
végleges tervezési munkáknak neki lát köteles a Polgármesterrel egyeztetni, és a 
Polgármesternek pedig kötelessége előzetesen a lakossággal egyeztetni. Esetleg még az is 
előfordulhat, hogy mielőtt a végleges terveket kidolgozná az újabb látványterveket előzetes 
jóváhagyásra behozza újra a Képviselő-testület elé. 
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Dr. Antal László képviselő:  
Három része van, igazából kettővel semmi problémája nincs. A kriptával van látványbeli 
problémája. Határozott véleménye az, hogy ha értékesíteni szeretnék, akkor a vevők igénye 
legyen felmérve. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, úgy gondolja, hogy most már tudnak szavazni. Két 
kérdésben nincsen véleménykülönbség. A világháborús emlékmű, illetve az illemhely 
tervezésére, ha megszavazzák a 180.000 Ft + áfát, akkor ez a dolog mehet.  
 
Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
153/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Második világháborús emlékmű elhelyezésére 90 000 Ft + Áfa 
összegben, illetve a Régi ravatalozóépület-részben illemhely-elhelyezésére 
90 000 Ft + Áfa összegben elfogadja a T4TERV Tiszántúli Területtervező 
Iroda Bt. (4029 Debrecen, Lorántffy u. 25.) árajánlatát. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a ravatalozóval kapcsolatban, azt támogatja, hogy az Egyeki Hírmondóban egy 
igény felmérést végezzenek kapcsolatban és a tervezőt kérjék fel esetleg újabb alternatívák 
kidolgozására, kézfelemeléssel jelezze.   
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
154/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a ravatalozó mögötti térségre kripta-sorok elhelyezésével kapcsolatban 
végezzenek egy igényfelmérést az Egyeki Hírmondóban. 
 
A tervezőt kérjék fel újabb alternatívák kidolgozására. 
 
Határidő: 2014.06.30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Soltész Gábor 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság tárgyalta. Mivel a bizottság ülésére az egyesület elnöke nem kapott 
meghívót, ezért felmerült, hogy a Településfejlesztési Bizottság ezt újra tárgyalja, az egyesület 
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elnökének jelenlétében. Kéri Ecsedi János elnököt nyilatkozzon, hogyan látja jónak, hogy ezt 
a napirendi pontot most tárgyalja meg a Képviselő-testület, vagy javasolja, hogy a 
Településfejlesztési Bizottság ülésére hívják meg őt is, és úgy tárgyalja majd a testület. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Nem tudja, hogy mi a probléma ezzel, írásos anyagot nem látott azzal kapcsolatosan, hogy 
milyen okból kellene felülvizsgálni a szerződést. Az előzetes tájékoztatás alapján a márciusi 
testületi ülésen szóbeli előterjesztés alapján a kérdések interpellációk kapcsán merült fel, mint 
problémakör, amelyre a testület hozott két határozatot, ami ő március végén kapott meg.  
Megkereste a Polgármester és az Alpolgármestert, hogy mi a határozat mögöttes része, és 
akkor tudta meg, hogy ez tárgyalásra kerül. A használatba adási szerződésből látható, hogy azt 
csak közös megegyezéssel lehet módosítani. Nem tud úgy nyilatkozni, hogy most meg tudják 
beszélni, mivel nem tudja mi vele a probléma.  
 
Átolvasta a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és 
Sport Bizottság javaslatát. Az arról szól, hogy ne szabályozzák azt, hogy kik mehetnek be a 
sportpályára. Ebben a formában ezt a határozati javaslatot nem tudja elfogadni. Szerinte úgy 
lehet felelősséget vállalni valamiért, ha meg van határozva ki és hogyan használhatja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte a fair tárgyalás alapja, ha mind két fél véleményét megismerik, és megtárgyalják. 
Javasolja, hogy a Településfejlesztési Bizottság fusson neki még egyszer ennek a kérdésnek, 
úgy, hogy az egyesület elnöke is képviselje az egyesület véleményét, érdekeit. Arról van szó, 
hogy nagyon sokan nehezményezik azt, hogy nem tudnak bemenni a sportegyesület által 
üzemeltetett sportpályára, és az emberek szeretnének bemenni úgy, mint régen. Az egyesület 
álláspontja az, hogy mindenki bemehet, aki a házirendet betartja, mert biztosítva van a nyitva 
tartás. A Településfejlesztési Bizottság ülésén úgy vette ki, hogy ezt az álláspontot szinte 
mindenki elfogadná, ezzel csak az a baj, hogy van, aki a házirendet betartaná, de még sem tud 
bemenni a sportpályára. Az egyik képviselő úgy fogalmazott, hogy nem a nyitva tartás, hanem 
a zárva tartás van biztosítva. Feltételezi, hogy ott félreértések és személyi problémák is 
vannak. Az ott dolgozók talán nem minden helyzetben reagálnak jól. Személyesen volt kinn 
Bóta Barbara aljegyzővel ellenőrizni, hogy az általuk megbízott közmunkások ott vannak-e, 
végzik a munkájukat, és azt tapasztalták, hogy az egyik dolgozó nem volt jelen, nem végezte 
el a feladatát. Őt akkor írásbeli figyelmeztetésben részesítette, mint mindenki mást is ebben a 
helyzetben.  
 
Javasolja, hogy a Településfejlesztési Bizottság következő ülésén legyen ez újra tárgyalva, és 
addigra Ecsedi János elnök, vagy közösen erre a problémára próbáljanak megoldási 
koncepciót előkészíteni, hogy valóban a nyitva tartás legyen biztosítva, és legyen valamilyen 
fórum lehetőség arra, hogy aki az önkormányzat által meg van bízva és mégsem végzi el a 
feladatát, arról időben tudomást szerezzenek, hogy gyorsan tudjanak cselekedni. 
 
Gratulál az Egyeki SBSE tevékenységéhez, óriási előrelépésnek látja azt, hogy a 
költségvetésük már 12 millió fölött van, és úgy néz ki, hogy újabb fejlesztések lesznek, és ha 
minden összejön, akár a 20 milliós költségvetést is eléri. Kéri, hogy amikor kritikát 
fogalmaznak meg, vagy egyeztetnek, ezt vegyék figyelembe. Ez egy előrelépés, ezt meg kell 
becsülni. Ha valami nem jó, ne az legyen a végeredmény, hogy az előrelépéseket lerombolják, 
hanem ami még nem jól működik, azon közösen próbáljanak meg javítani. A csapat most a 
tabellán 2. helyezett, ebben a szezonban minden meccset megnyertek. A Képviselő-testület 
minden tagja megszavazta, hogy az egyesületet a korábbiakhoz képest erősebb mértékben 
támogassák, és sikerült a TAO-s pályázati úton a fiatalok kedvére is tenni.  
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Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
A probléma az valós, ő is tapasztalta, és jelezte is. Amikor ezt a szervezetet próbálják minél 
jobban működtetni, akkor kiscipőben járnak, az elmúlt 10-20 évben nem volt szabályozva a 
házirend, nem is volt szabályozva az önkormányzat és az egyesület között ilyen formában a 
használat. Az egyesületnek nincs lehetősége fő állású munkavállalót alkalmazni, örülnek, ha 
az önkormányzat a közmunka programon keresztül tudja biztosítani az ott jelenlévőket, de 
vannak jobb és rosszabb képességű emberek. Számtalanszor tapasztalta ő is, ha ki ment 
ellenőrizni, hogy nem voltak ott. Két olyan eset volt, amikor kifejezetten kérte, hogy az 
egyesület működéséből távolítsák el, mert nagy problémák vannak.  
 
Szerinte minél hamarabb össze kellene ülni, mert április 30-ig lesz közmunka program, és 
nagy problémájuk lesz azzal, hogy a sportpályát hogyan tartsák nyitva vagy zárva. A sportbál 
bevételéből a kondi parkot elkezdték megépíteni és már a finisben vannak. Ha ezt felügyelet 
nélkül hagyják, akkor nem pozitívumot, hanem negatívumot fognak vele elérni.  
 
Szívesen veszi a bizottság javaslatait, csak az elveikkel és az eddigi tevékenységükkel nehogy 
törést okozzon az, ha esetleg olyan dolgok jönnek elő. 
 
Polgármester úr említette a pályázatokat. A tegnapi nap folyamán olyan pályázat került 
benyújtásra, amiben a pálya világítására 7 milliós beruházást nyert az egyesület. A másik része 
személyi jellegű, sportfelszerelésekkel kapcsolatos, 6,9 millió összegű, az önrésszel együtt 7,2 
milliós beruházás. A kettő együtt közel 15 milliós beruházás.  
 
Azzal kapcsolatban őt senki nem kereste meg közvetlenül, hogy nem tudott bemenni, pedig a 
pályán ki van téve a telefonszáma. Hétvégén is közvetve kapta az információt. A problémát 
érzékelik, tudják, próbálják kezelni, de szerinte az elvet nem szabad alapvetően 
megváltoztatni, mert annak komoly következményei vannak. Erre szerinte is közösen kell 
megtalálniuk a megoldást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi, hogy amit javasolt el tudja-e fogadni a Képviselő-testület? 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Ő most is döntene.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Két javaslat van. Az egyik, hogy halasszák el és a következő Településfejlesztési Bizottság 
ülésén legyen újra tárgyalva. Gál-Szalai Erika képviselő javaslata, hogy most tárgyalják és 
döntsenek a kérdésben. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Alap javaslat a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság javaslata a módosításra, erre érkezett Polgármester úr módosító 
indítványa, hogy halasszák el és a következő ülésen tárgyalják,  és Gál-Szalai Erika képviselő 
pedig azt mondta, hogy ő tudna dönteni, ami valamelyest az alapjavaslattal egyezik. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Ez tőle indult el, és annyit kért, hogy mivel állandó támogatásban részesül az egyesület, 
minimum annyit kérnek vissza, hogy az egyeki lakosok használhassák a pályát. Azonban azt ő 
is belátja, hogy ennyi fejlesztés és millió van már benne, hogy akárki ne menjen be, ne 
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hagyjon szemetet, ne rongáljon, mert akkor az egésznek nincs értelme. Neki képvelőként 
nemcsak egy embert, hanem az egész falut meg kell hallgatnia, neki értük is lépéseket kell 
tennie. Ki kell dolgozni, hogy valaki a nyitva tartást biztosítsa az oda belépő megfelelő 
személynek. Csináljanak egy módosítást, amiben ott van, hogy zárva, de legyen ott az, aki 
kinyitja a megfelelő személynek. 
 
Ecsedi János elnököt kérdezi, hogy egyesületi tagdíj befizetése nélkül is bemehet a pályára 
bármikor sportolni? 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke: 
Úgy van megfogalmazva, hogy egyesületi tagdíj, pártoló tagsági díj, illetve aki valamilyen 
módon segíti, közreműködik az egyesület tevékenységében, illetve egyedi írásos engedély 
alapján. A válasz az, hogy bemehet. Úgy gondolja, hogy az a nagyszülő, vagy azok a szülő, 
aki kiment a gyermekével, unokájával, senki nem volt még elküldve. 
 
Itt elsődlegesen az a réteg van megcélozva, aki nem sportolás céljából megy ki, hanem azért, 
hogy zaklassa a másikat. Ha nincs szabályozva, akkor nem lehet megtenni, hogy te bemehetsz 
te pedig nem. Azt látni kell, hogy nem mindenki azért megy ki, mert sportolni akar.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Kiment a játszótérre a kisfiával, és senki nem volt kinn. Sokan azért nem mennek ki, mert 
nem tudnak elmenni a WC-re. A játszótér felőli részről nincs kilincs sem. A közelben máshol 
nem talál helyet. Ezt hogyan lehetne orvosolni, mert az a játszótér akkor azért épül úgy, mert 
mellette az illemhely már kialakításra került. 
 
Ecsedi János bizottsági tag:  
Ez teljes mértékben jogos észrevétel. Tapasztalták is, hogy ez jogos probléma. Olyan ember 
volt ott a közmunkások közül, aki közben elment a kocsmába, elment haza. Ezt kell közösen 
megoldani. Ezért monda, hogy nem az elvet kell megtámadni, hanem a kivitelezést. Vannak 
ilyenek, soha nem vitatta, de az nem megoldás rá, hogy legyen nyitva és bárki bármikor 
bemehessen. Keresni kell a megoldást. Tavaly is volt olyan pályázat, ami foglalkoztatásra 
irányult, de sportegyesület nem pályázhatott rá. A problémát el kell ismerni, mert ez valós 
probléma, de a kivitelezést közösen kell megoldani. A cél közös, mert a támogatást eddig is 
megkapták a Polgármester és a Képviselő-testület részéről, ezt csak köszönni lehet. Ők meg is 
tesznek mindent, nagyon sok embernek, nagyon sok munkája van ebben a dologban, és 
sajnálná, ha ez egy ilyen félreértés miatt kútba esne. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van két javaslat. Az ő javaslata az, hogy a következő Településfejlesztési Bizottság ülésén 
tárgyalják újra. Az ülésen legyen jelen Elnök úr is, és utána a Képviselő-testület is tárgyalja. A 
műhelymunkát pedig testületi ülésen kívül is meg tudják beszélni. 
 
Kéri, hogy aki a javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
155/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki SBSE-vel kötött szerződés felülvizsgálata c. napirendet a 
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Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági 
és Sport Bizottság a következő ülésén tárgyalja újra. Az ülésre kapjon 
meghívót, és legyen jelen az Egyeki SBSE elnöke. A Képviselő-testület ezt 
követően tárgyalja meg a napirendet. 
 
Határidő: 2014. május 29. 
Felelős: Hajduné Holló Katalin bizottsági elnök 

Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
 

9) Tájékoztatás az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány döntéséről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
Polgármester által adott szóbeli tájékoztatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri Szekeres Ákost, a Kuratórium elnökét, hogy ismertesse a Kuratórium döntését. 
 
Szekeres Ákos Kuratórium elnöke: 
Az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány Kuratóriuma a munkahelyteremtés- és megőrzésre 
kiírt pályázatában döntést hozott. Az önkormányzat 3.900.000 Ft-ot az alapítvány részére át 
fog utalni, és ennek a felosztásáról a Kuratórium döntött. Négy pályázat érkezett ebben a 
tárgyban. A MEDICOR Kéziműszer Zrt-től, Mucza József vállalkozótól, a Vízmű Zrt-től és a 
Petrix Bt-től érkezett pályázat. Az Alapítvány Kuratóriumának döntése értelmében 100.000 
Ft-ot kapott a Petrix Bt., 100.000 Ft-ot kapott Mucza József vállalkozó, a Vízmű Zrt. szintén 
100.000 Ft-ot kapott, a MEDICOR pedig 3.600.000 Ft-ot kapott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Kuratórium a döntésénél figyelembe vette, hogy ki mennyi adót fizet be helyi iparűzési 
adóként a településre, és ezért ilyen nagy az eltérés az összegek között, mert a MEDICOR 
Kéziműszer Zrt. a településen a legnagyobb munkáltató és helyi iparűzési adófizető, és ő 
vállalta legtöbb munkahely teremtését. Öt munkahely teremtését vállalta. Ezt támogatja az 
alapítvány és ők is az önkormányzat részéről a maguk módján. Van egy határozati javaslat 
előkészítve. Megkéri Bóta Barbara aljegyzőt, hogy olvassa fel. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Felolvassa a kiosztott határozati javaslatot. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy az alapítvány a döntésről egy írásbeli tájékoztatót adjon a Képviselő-testület 
részére.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
156/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány munkahelyteremtés- és megőrzés 
támogatásának odaítéléséről szóló tájékoztatóját tudomásul veszi. Valamint 
felhatalmazza Egyek Nagyközség Önkormányzatának Polgármesterét, hogy az 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2014. évi költségvetésében tervezett 
munkahelyteremtés- és megőrzés támogatására tervezett előirányzat terhére 
3 900 ezer forint – Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány számlájára történő - 
átutalásáról intézkedjen. Felhatalmazza továbbá az Egyek Fejlesztéséért 
Közalapítvánnyal kötendő megállapodás aláírására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 
 

10) Pályázat benyújtása „Polgárőr község” cím elnyerésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság és a Településfejlesztési bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy nyújtsanak be pályázatot a „Polgárőr 
község” cím elnyerésére. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy nyújtsanak be pályázatot 
a „Polgárőr község” cím elnyerésére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez most nem anyagi, hanem erkölcsi támogatást céloz meg, ami néha van olyan fontos, mint 
az anyagi. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatát elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
157/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy pályázatot nyújt be a „Polgárőr” község” cím elnyerésére. 
 
Határidő: 2014.06.02. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

11) Előterjesztés a Fonyódligeti Gyermeküdülő további hasznosítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Egyek vonatkozásában ne 
támogassa a Fonyódligeti Gyermeküdülő előszezonban és utószezonban történő 
üzemeltetését. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Fonyódligeti 
Gyermeküdülő további hasznosítására vonatkozó megállapodást. Továbbá javasolják, hogy 
hatalmazzák fel a Polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
Fonyódligeti Gyermeküdülő további hasznosításáról szóló tájékoztatót. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
Fonyódligeti Gyermeküdülő további hasznosítására vonatkozó megállapodást. Továbbá 
javasolják, hogy hatalmazzák fel a Polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az elő és utószezont nem gátolják meg, csak anyagilag nem támogatják. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
158/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Egyek vonatkozásában nem támogatja a Fonyódligeti Gyermeküdülő 
előszezonban és utószezonban történő üzemeltetését. 
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A Fonyódligeti Gyermeküdülő további hasznosítására vonatkozó 
megállapodást elfogadja.  
 
Felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12) Határozati javaslat a Fő. u. – Fő tér kereszteződésben lévő STOP tábla 
lecserélésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Fő u. – Fő tér 
kereszteződésében lévő STOP táblát távolítsák el, helyébe elsőbbségadás kötelező táblát 
helyezzenek ki. 
 
Fentieket az illetékes hatóságokkal egyeztessék le, szükség esetén tárgyalják újra a napirendet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
159/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Fő u. – Fő tér kereszteződésében lévő STOP táblát távolítsák el, helyébe 
elsőbbségadás kötelező táblát helyezzenek ki. 
 
Fentieket az illetékes hatóságokkal egyeztessék le, szükség esetén tárgyalják 
újra a napirendet. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens 
Bagi Zoltán kistérségi útellenőr 

 
 

13) Bérlettámogatásról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
bérlettámogatást 2014. szeptembertől csak azok a tanulók kapják, akik vallási hovatartozásuk 
miatt választottak más közoktatási intézményt és nem a Móra Ferenc Katolikus Általános 
Iskola és Óvodába írattak be. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
160/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a bérlettámogatást 2014. szeptembertől csak azok a tanulók kapják, akik 
vallási hovatartozásuk miatt választottak más közoktatási intézményt és nem a 
Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvodába írattak be. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

14) Asszisztensek támogatási kérelme vérvételi feladatok finanszírozására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a vérvételi 
feladatok finanszírozására háziorvosi praxisonként bruttó 20.000 Ft-ot plusz járulékait 
különítsenek el a háziorvosok által 1 fő asszisztens bérére és járulékaira fizetett támogatás 
terhére. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Kéri, hogy az összeget az asszisztensek számlájára utalják. Két praxisról van szó, az 
önkormányzaté és a Dr. Juhász Péteré. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A javaslatot úgy módosítsák, hogy háziorvosi praxisonként 1 asszisztens részére különítsék el 
az összeget. Kéri, hogy a javaslatot így elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
161/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a vérvételi feladatok finanszírozására a 2. és 3. sz. háziorvosi praxis 1-1 
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asszisztense részére bruttó 20.000 Ft összeget plusz járulékait elkülönít 2014. 
május 1-től a háziorvosok által 1 fő asszisztens bérére és járulékaira fizetett 
támogatás terhére. 
 
Határidő: 2014. május 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

15) Közterület elnevezése iránti kérelem 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek 0682/40 hrsz-ú 
külterületi ingatlan elnevezése Derzsi tanya legyen. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A térkép szerint ennek a tanyának csak a fele tartozik közigazgatásilag Egyekhez. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Úgy tudja, hogy a kérelmező előzetesen egyeztetett, és azt mondták neki, hogy mivel 
közigazgatásilag ide tartozik, ezért Egyek Nagyközség Önkormányzatának hatáskörébe 
tartozik az ügy. Ezért adta be ide a kérelmet. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A térkép szerint a tanyának az a fele nem tartozik Egyekhez, amelyiken lakóingatlanok is 
vannak. De valószínűleg a térkép rossz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
162/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek 0682/40 hrsz-ú külterületi ingatlan elnevezése Derzsi-tanya 
legyen. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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16) A templomkertben található II. világháborús szovjet katonai emlékmű eltávolítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták. A templomkertben lévő beton romhalmazról van 
szó. Próbáltak neki befogadót keresni, de egyenlőre ezt elutasították. Arról van szó, hogy ezt 
eltávolítják, és máshol nem kerül felállításra. Kértek állásfoglalást, ami meg is érkezett, tehát 
jogi akadálya nem ismert. 
 
Kéri, hogy aki egyetért az emlékmű eltávolításával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
 A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
163/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a templomkertben található II. világháborús szovjet katonai emlékművet 
eltávolítja. 
 
Határidő: 2014.06.30. 
Felelős: Magyar Éva ügyvezető 

Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

17) Novákné Töviskes Annamária pedagógus kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „Székelykapuk-
Zöldkapuk” elnevezésű pályázatban arany minősítést nyert Móra Ferenc Katolikus Általános 
Iskola és Óvoda 12 fős csapatát 100.000 Ft támogatásban részesítse a 2014. évi 
költségvetésben rendezvényekre elkülönített és tartalékba helyezett összeg terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Arról az örömteli eseményről van szó, hogy Egyeki iskolások elindultak pályázati úton egy 
versenyben, ahol első helyezést értek el, és kimehetnek Horvátországba, Dalmáciába. Az 
önkormányzat által támogatásként átadandó 100.000 Ft csak a költségek egy részét fedezi, a 
szülők is hozzájárulnak, az iskola is hozzájárul, és talán még az Egyek Fejlesztéséért 
Közalapítvány is, és a Talentum Alapítvány is hozzájárul. 
 
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
164/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy a „Székelykapuk-Zöldkapuk” elnevezésű pályázatban arany minősítést 
nyert Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda 12 fős csapatát 
100.000 Ft támogatásban részesítse a 2014. évi költségvetésben 
rendezvényekre elkülönített és tartalékban helyezett összeg terhére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

18) Mihály Attila Hit Gyülekezete lelkészének kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Hit Gyülekezete részére a Tél úton lévő volt KIOSZ székház épületét adja bérbe. A Hit 
Gyülekezete által az ingatlanon végzett felújítások költségét számítsák bele a bérleti díjba. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Bérleti díjért cserébe? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen, ha ott elvégez egy 1,5-2 millió forintos felújítást, azzal jogot is szerez, akkor azt had 
lakja le kvázi, mintha odaadnák egy albérlőnek. Ahogy az albérlők fizetnek, ők is ugyanannyit 
fizessenek érte. Azt kérte tőlük, hogy készítsenek egy költségvetést, milyen felújítást látnak 
indokoltnak, az mennyibe fog kerülni. Ez idekerül a Képviselő-testület elé, és az a testület 
elismeri, ők a munkát elvégzik, akkor azt ott egy pár év alatt lelakhatják, de az ingatlan 
bérbeadása nem ingyenes lenne. Ingyenes bérbeadást ebben az esetben sem tud támogatni. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A következő ülésen ezt a napirendet valószínűleg érintőlegesen tárgyalni fogja a testület, mert 
ez a Tél utcai ingatlan nincs benne a bérbe adható ingatlanok listájában, és meg kell határozni 
a bérleti díját. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a bizottság javaslatát, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
165/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Hit Gyülekezete részére a Tél úton lévő volt KIOSZ székház épületét 
adja bérbe. A Hit Gyülekezete által az ingatlanon végzett felújítások költségét 
számítsák bele a bérleti díjba. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

19) Gyalázka Bt. ingatlanjainak megvételre való felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Gyalázkat Bt. 1583, 
1584, 1585, 1598, 1590/1, 1590/2, 1591/1, 1591/2, 1594, valamint az 1595 hrsz-ú beépítetlen 
ingatlanjait a meghirdetett minimum áron, de maximum 2.000.000 Ft összegért vásárolják 
meg. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Gyalázka 
Bt. 1583, 1584, 1585, 1598, 1590/1, 1590/2, 1591/1, 1591/2, 1594, valamint az 1595 hrsz-ú 
beépítetlen ingatlanjait a meghirdetett minimum áron, de maximum 2.000.000 Ft összegért 
vásárolják meg az Egyek településen alacsony vételáru ingatlanok vásárlására tervezett 
fejlesztési célú hitel terhére. 
 
Hatalmazzák fel a Polgármestert a tárgyalások lefolytatására.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ismerteti, konkrétan hol helyezkednek el a felajánlott ingatlanok. Az ingatlanok külterületen 
megérnénk kb. 7 millió forintot, mivel adnának rá földalapú támogatást is, de mivel belterületi 
ingatlanokról van szó, nincs rá földalapú támogatás, éppen ezért az értéke is alacsonyabb. De 
az önkormányzatnak azért kellene a megvételére törekednie, mert akár a mezőgazdasági 
programban a kertészetet tudnák itt művelni, vagy egy üvegház kertészetet is ki lehetne 
alakítani, vagy telephelynek is ki tudnák alakítani. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
166/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Gyalázka Bt. 1583, 1584, 1585, 1598, 1590/1, 1590/2, 1591/1, 1591/2, 
1594, valamint az 1595 hrsz-ú beépítetlen ingatlanjait a meghirdetett minimum 
áron, de maximum 2.000.000 Ft összegért vásárolják meg az Egyek településen 
alacsony vételáru ingatlanok vásárlására tervezett fejlesztési célú hitel terhére. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert a tárgyalások lefolytatására.  
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Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

20) Egyek, Deák F. u. 87. sz. alatti ingatlan térítésmentes felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Deák F. u. 87. 
szám alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant fogadja el. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
Deák F. u. 87. szám alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant fogadja el, amennyiben a 
tulajdoni lapon az ingatlanra vonatkozó bejegyzések azt nem akadályozzák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
167/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Deák F. u. 87. szám alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant 
elfogadja, amennyiben a tulajdoni lapon az ingatlanra vonatkozó bejegyzések 
azt nem akadályozzák. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

21) Ohat ÁG 13/8. sz. alatti ingatlan térítésmentes felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Ohat ÁG 13/8. sz. 
alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant ne fogadja el, mivel a felajánlónak nincs 
tulajdonjoga az ingatlanban. Továbbá javasolja a bizottság, hogy az ingatlan bontásra 
kötelezésének érdekében vegyék fel a kapcsolatot az Építésügyi Hatósággal. 
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Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Ohat ÁG 
13/8. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant ne fogadja el, mivel a felajánlónak nincs 
tulajdonjoga az ingatlanban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A két javaslat nem mond ellent egymásnak, mind a két javaslatról szavaznak. Kéri, hogy aki 
egyetért a két bizottság javaslatának elfogadásával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
168/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Ohat ÁG 13/8. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant nem 
fogadja el, mivel a felajánlónak nincs tulajdonjoga az ingatlanban.  
 
Az ingatlan bontásra kötelezésének érdekében vegyék fel a kapcsolatot az 
Építésügyi Hatósággal. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens 
 
 

22) Tasi Istvánné kérelme lakásfelújítás támogatására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Tasi Istvánné 
lakás felújítási kérelmét forráshiány miatt ne támogassa. 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
169/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Tasi Istvánné lakás felújítási kérelmét forráshiány miatt nem támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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23) Felterjesztés a rendőrök munkájának elismeréseként 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 100.000 Ft-ot biztosítson a 2014. évi 
költségvetésben tervezett működési tartalék terhére az Egyeki Rendőrős állományában lévő 
dolgozók, valamint Balogh Attila volt őrsparancsnok munkájának elismerésére.  
 
Munkájuk elismeréseként részesítsék őket oklevélben, valamint vásároljanak részükre 
ajándékcsomagot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a javaslatot teljesen jónak gondolja, de javasolja, hogy az összeg maradjon, legyenek a 
csomagok kisebbek, viszont a Balmazújvárosi rendőrkapitány, Dr. Berecz József, illetve a 
megyei kapitány, Dr. Gyurosovics József munkáját is ismerjék el. Vagy adjanak 120.000 Ft-ot 
erre a célra. Az egyeki rendőrök munkáját ismerik, tudják, hogy igyekeznek, a statisztika 
visszaigazolja, hogy szép eredményeik vannak, de nemcsak az ő munkájuk jelenik meg itt, 
hanem a Balmazújvárosi rendőrkapitányé, a megyei rendőrkapitányé.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Szerinte az alacsonyabb rangú rendőröknek is nagy munkája fekszik abban, hogy ilyen jól 
alakul a bűnügyi statisztika a településen. Tehát kéri, hogy maradjanak az egyenlőségnél. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Szociális Bizottság javaslata arról szól, hogy minden egyeki rendőr egyformán kapjon a 
100.000 Ft-os összegből. Plusz ugyanennyit kapjon, a Balmazújvárosi rendőrkapitány, és a 
megyei rendőrkapitány is. Mivel Egyeken tízen vannak, és a bizottság javaslata arról szól, 
hogy Balogh Attila volt őrsparancsnokot is vonják be, így összesen 13 főről beszélnek, 
javasolja, hogy mindenki egyformán kapjon 10.000 Ft-os csomagot és egy oklevelet, 
amennyiben 130.000 Ft-ot szavaznak meg.   
 
Kéri, hogy aki egyetért a módosító javaslattal, hogy 130.000 Ft-ot biztosítsanak, és a fent 
említett 13 fő kapjon ajándékcsomagot és oklevelet a munkájuk elismeréseként Szent György 
napra, kézfelnyújtással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
170/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 130.000 Ft-ot biztosít a 2014. évi költségvetésben tervezett működési 
tartalék terhére az Egyeki Rendőrős állományában lévő valamennyi dolgozója, 
Balogh Attila az Egyeki Rendőrőrs volt parancsnoka, továbbá a 
Balmazújvárosi Rendőrkapitányság vezetője, valamint a Hajdú-Bihar Megyei 
Rendőr-főkapitányság vezetője munkájának elismerésére.  
 
Munkájuk elismeréseként részesítsék őket oklevélben, valamint vásároljanak 
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részükre azonos összegben ajándékcsomagot, amely a Szent György napi 
ünnepségen kerül átadásra. 
 
Határidő: 2014. április 25. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Szociális Bizottság javaslatával ért egyet, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges támogatást. 
 
 

24) A Kisperegi templom helyreállításához támogatás biztosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet minden bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 200.000 Ft 
támogatást biztosítson a Kisperegi templom helyreállításához a 2014. évi költségvetésben 
rendezvényekre elkülönített összeg terhére. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 200.000 Ft támogatást 
biztosítson a Kisperegi templom helyreállításához a 2014. évi költségvetésben rendezvényekre 
elkülönített és tartalékban helyezett összeg terhére. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 200.000 Ft támogatást biztosítson a 
Kisperegi templom helyreállításához a 2014. évi költségvetésben rendezvényekre elkülönített 
összeg terhére. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 200.000 Ft 
támogatást biztosítson a Kisperegi templom helyreállításához a 2014. évi költségvetésben 
rendezvényekre elkülönített és tartalékban helyezett összeg terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
171/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy 200.000 Ft támogatást biztosít a Kisperegi templom helyreállításához a 
2014. évi költségvetésben rendezvényekre elkülönített és tartalékban helyezett 
összeg terhére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

25) Sándor László kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, 
hogy Sándor László (4069 Egyek, Szabó Pál u. 23.) az önkormányzat tulajdonát képező 4069 
Egyek, Szabó Pál u. 25. szám Hrsz: 1816 alatti ingatlant karbantartás céljára használja 
(kaszálás, parlagfű irtás) díjmentesen.  
 
A szerződés időtartama 2014. április 15.-től határozatlan időre szóljon, és tartalmazza, hogy a 
szerződést az önkormányzat bármikor felmondhatja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
172/2014. (IV.24.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott 
hozzájárul, hogy Sándor László (4069 Egyek, Szabó Pál u. 23.) az 
önkormányzat tulajdonát képező 4069 Egyek, Szabó Pál u. 25. szám Hrsz: 
1816 alatti ingatlant karbantartás céljára használja (kaszálás, parlagfű irtás) 
díjmentesen.  
 
A szerződés időtartama 2014. április 15.-től határozatlan időre szóljon, és 
tartalmazza, hogy a szerződést az önkormányzat bármikor felmondhatja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 17:50 órakor bezárta. 
 
 
 

K. m. f.  
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